

သူတော်ကောင်းတရားကို ကောင်းစွာကျင့်ရာ၏။ မကောင်းသဖြင့် မကျင့်ရာ။ သူတော်ကောင်းတရားကို ကျင့်သောသူသည် ဤဘဝ၌လည်းကောင်း၊ တမလွန်ဘဝ၌လည်းကောင်း ချမ်းသာစွာ နေရ၏။

(ဓမ္မပဒ)

နိုင်ငံတကာအသိုက်အဝန်းနှင့် အတူတကွလက်တွဲလျက် တာဝန်ဝတ္တရားများကို ဆက်လက်ထမ်းဆောင်သွားမည်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်
နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်၏

(၆၉)ကြိမ်မြောက် ကုလသမဂ္ဂနေ့အထိမ်းအမှတ်သဝဏ်လွှာ
(နေပြည်တော် ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ ၂၄ ရက်)

ယနေ့အခါသမယသည် ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့အစည်းကြီးအား တည်ထောင်ခဲ့သည့် (၆၉)ကြိမ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်နေ့ဖြစ်ပါသည်။ ထို့အတွက် ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် ဤကဲ့သို့ ထူးမြတ်အရေးပါလှသော နှစ်ပတ်လည်နေ့ အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားအား အခြားသော ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများနှင့်အတူ ပါဝင်လက်တွဲလျက် ဆင်နွှဲကျင်းပခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ယခုလို အခါသမယမျိုးတွင် ပိုမိုကောင်းမွန်သာယာဝပြောသော၊ ငြိမ်းချမ်းသော ကမ္ဘာကြီးဖြစ်ပေါ်လာစေရေးအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ သန္နိဋ္ဌာန်ချမှတ်ထားမှုနှင့် ကြိုးပမ်းအားထုတ်မှုများကို အသစ်တစ်ဖန် ဆောင်ရွက်သွားကြရန် လိုအပ်ပါသည်။ ယင်းလိုအပ်

ချက်နှင့်အညီ ကမ္ဘာ့ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့သည် အဓိကကျသော ကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းကြီးအဖြစ် ဆက်လက်တည်ရှိနေခြင်းဖြစ်ပါသည်။

ယနေ့အချိန်အခါတွင် ကျွန်ုပ်တို့သည် ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှု၊ အကြမ်းဖက်မှုကဲ့သို့ အရေးကြီးစိန်ခေါ်မှုများကို ရင်ဆိုင်နေရပြီး လူမှုဘဝအားလုံးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက်လည်း ဆောင်ရွက်နေရလျက်ရှိပါသည်။ ထိုစိန်

ကမ္ဘာကြီးတစ်ခုလုံးကို ခြိမ်းခြောက်လျက်ရှိသည့် စိန်ခေါ်မှုများအားလုံးကို ရင်ဆိုင်ဖြေရှင်းနိုင်ရန်အတွက် နိုင်ငံတကာအသိုက်အဝန်းအနေဖြင့် ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့ကြီး၏ ဦးဆောင်မှုအောက်တွင် စည်းလုံးညီညွတ်စွာ ရပ်တည်သွားကြရမည်။

ခေါ်မှုများကို ရင်ဆိုင်ဖြေရှင်းပေးနိုင်ရန် ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့ကြီးသည် ပဓာနကျ၍ မရှိမဖြစ် လိုအပ်လျက်ရှိပါသည်။ အိဘိလာရောဂါ ကူးစက်ပြန့်ပွားမှုအား တားဆီးထိန်းချုပ်နိုင်ရန် ပြင်ဆင်စည်းရုံးဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်းသည် ကမ္ဘာကြီး၏လိုအပ်ချက်အား တုံ့ပြန်နိုင်စွမ်းရှိသည့် ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့ကြီး၏ စွမ်းပကားကို သက်သေပြသလိုက်ခြင်းပင်ဖြစ်ပါသည်။

ကမ္ဘာကြီးတစ်ခုလုံးကို ခြိမ်းခြောက်လျက်ရှိသည့် စိန်ခေါ်မှုများအားလုံးကို ရင်ဆိုင်ဖြေရှင်းနိုင်ရန်အတွက် နိုင်ငံတကာအသိုက်အဝန်းအနေဖြင့် ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့ကြီး၏ ဦးဆောင်မှုအောက်တွင် စည်းလုံးညီညွတ်စွာ ရပ်တည်သွားကြရမည်ဖြစ်ပါသည်။ ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့ကြီး၏ ပဋိညာဉ်စာတမ်းပါ အခြေခံမူများသည် လက်မှတ်ရေးထိုးအတည်ပြုခဲ့သည့် နေ့ရက်မှစ၍ ဆက်လက်ခိုင်မာစွာတည်ရှိနေပါသည်။ ကမ္ဘာသူ ကမ္ဘာသားများအတွက် ငြိမ်းချမ်းရေး၊ လူ့အခွင့်အရေး၊ တရားမျှတမှုနှင့်စီးပွားရေးနှင့် လူမှုရေးတိုးတက်မှုဟူသည့်

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ ၁၆

စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပခဲ့သည့် စတုတ္ထအကြိမ် အင်းသားဆုံစည်းရာနေ့

ညောင်ရွှေ အောက်တိုဘာ ၂၃
တန်ဆောင်မုန်းလဆန်း ၁ ရက်နေ့တွင် ကျရောက်သော အင်းသားဆုံစည်းရာနေ့အခမ်းအနားကို စတုတ္ထအကြိမ်အဖြစ် အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက် နံနက်ပိုင်းက အင်းလေးဖောင်တော်ဦးဘုရားရင်ပြင်၌ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အင်းသားဆုံစည်းရာနေ့ အခမ်းအနားသို့ အင်းလေးဒေသအတွင်းရှိ ကျေးရွာအသီးသီးမှ ဒေသခံတိုင်းရင်းသားများသည် ဆွဲလှေ ၂၃ စင်းကို စုရပ်နေရာမှ ဖောင်တော်ဦးဘုရားရင်ပြင်ရှေ့သို့ စုပေါင်းညီညွတ်စွာ အားမာန်အပြည့်ဖြင့် ချီတက်လှော်ခတ်သည့်အပြင် စက်တပ်လှေများ၊ လက်လှော်လှေများဖြင့်လည်း စုစည်း၍ အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

ဆက်လက်၍ ဆုံစည်းရာနေ့အခမ်းအနားကို ကျင်းပရာ သဘာပတိက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး စတုတ္ထအကြိမ် အင်းသားဆုံစည်းရာနေ့သို့ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း ပေးပို့သော

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ *



စတုတ္ထအကြိမ် အင်းသားဆုံစည်းရာနေ့ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပစဉ်။

မိုးရွာသွန်းမှု

၂၃-၁၀-၂၀၁၄

မြောင်းမြ

၁ ဒသမ ၅၄ လက်မ

ရန်ကုန်(မင်္ဂလာဒုံ)

၁ ဒသမ ၃၈ လက်မ

ချောင်းဆုံ

၁ ဒသမ ၁၀ လက်မ

ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်

အခြေအနေ

ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်မြောက်ပိုင်းတွင် အများအားဖြင့် သာယာနေပြီး ကပ္ပလီပင်လယ်ပြင်နှင့် ကျန်ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်တို့တွင် တိမ်အသင့်အတင့်မှ တိမ်ထူထပ်နေသည်။

WOODS' PEPPERMINT ANTITUSSIVE

ကမ္ဘာကျော်ချောင်းဆိုးပျောက်ဆေး WOODS'

ချွဲသလိပ်ကပ်၍ ဆိုးသော ချောင်းဆိုးခြင်းပျားအထွက်...

နည်းချောင်းယား၍ ဆိုးသော ချောင်းခြောက်ဆိုးခြင်းပျားအထွက်...

WOODS' PEPPERMINT EXPECTORANT

MARKETED BY: AA MEDICAL PRODUCTS LTD. TEL: (01) 249590, 2-3191644-50

နိုင်ငံတကာ

ကက်ရှီမီးယားဒေသ စီယာချန်ရေခဲမြစ်သို့ အိန္ဒိယဝန်ကြီးချုပ်မိုဒီ သွားရောက်လည်ပတ်

နယူးဒေလီ အောက်တိုဘာ ၂၃

အိန္ဒိယဝန်ကြီးချုပ် နရိန္ဒြာမိုဒီသည် လွန်ခဲ့သည့်လအတွင်း ရေလွှမ်းမိုးမှုကြောင့် အပျက်အစီးများဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည့် ကက်ရှီမီးယားဒေသသို့ ဒီပေါလီပွဲတော်ရက်အတွင်း သွားရောက်ရာတွင် စီယာချန်ရေခဲမြစ်သို့ ခေတ္တသွားရောက်ခဲ့ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

ကမ္ဘာ့အမြင့်ဆုံးစစ်မြေပြင်ဟု လူသိများသည့် စီယာချန်ရေခဲမြစ်ကို အိန္ဒိယနှင့် ပါကစ္စတန်တို့က ၎င်းတို့ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း ပြောကြားထားသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ရံရင့်သောစစ်သည်များနှင့် ဒီပေါလီပွဲတော်ကာလအတွင်း အတူတကွရှိနေရန် စီယာချန်ရေခဲမြစ် ရှေ့တန်းနယ်မြေသို့လာရောက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း အိန္ဒိယဝန်ကြီးချုပ်က ၎င်း၏တွစ်တာတွင် ရေးသားခဲ့သည်။

လာရောက်သော ဒုတိယမြောက် အိန္ဒိယဝန်ကြီးချုပ်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါဒေသသို့ ပထမဆုံး လာရောက်သော အိန္ဒိယဝန်ကြီးချုပ်မှာ မန်မိုဟန်ဆင်းဖြစ်သည်။ အိန္ဒိယနှင့် ပါကစ္စတန်အကြား ထိန်းချုပ်ရေးမူဝါဒအနီး စီယာချန်ရေခဲမြစ်တည်ရှိသည်။

၂၀၀၅ ခုနှစ် ဇွန်လတွင် ယင်းရေခဲမြစ်သို့ ဝန်ကြီးချုပ် မန်မိုဟန်ဆင်းရောက်ရှိခဲ့သည်။ စီယာချန် ရေခဲမြစ်တည်ရာ တောင်သည် အိန္ဒိယနှင့် ပါကစ္စတန်နိုင်ငံအကြား ငြိမ်းချမ်း

သော တောင်ဖြစ်လာလိမ့်မည်ဟု မန်မိုဟန်ဆင်းက ပြောကြားခဲ့သည်။

အဆိုပါဒေသတွင် ဖြန့်ကြက်ထားသော တပ်ဖွဲ့ဝင်များမှာ ကြမ်းတမ်းသောရာသီဥတုကြောင့် သေဆုံးရလေ့ရှိသည်။ ပင်လယ်ရေမျက်နှာပြင်အထက် ပေပေါင်း ၂၂၀၀၀ (မီတာ ၆၇၀၀) အမြင့်ရှိသည့် ရေခဲမြစ်ဒေသတွင် အိန္ဒိယနှင့်ပါကစ္စတန်နိုင်ငံများမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များကို ဖြန့်ကြက်ထားကြသည်။

ဘီဘီစီ။



စီယာချန်ရေခဲမြစ်ဒေသသို့ ဖြန့်ကြက်ထားသော လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များကို တွေ့ရစဉ်။



ရုရှားထောက်လှမ်းရေးလေယာဉ်ကို နေတိုးတိုက်လေယာဉ်များ ကြားဖြတ်ဖမ်းဆီး

တယ်လင်း အောက်တိုဘာ ၂၃
ဘော်လ်တစ်ပင်လယ်၏ ဝေဟင်အတွင်း ရုရှားထောက်လှမ်းရေးလေယာဉ်တစ်စင်းကို နေတိုးအဖွဲ့၏ ဂျက်တိုက်လေယာဉ်များက ကြားဖြတ်ဖမ်းဆီးခဲ့ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

အက်စ်တိုးနီးယား လေကြောင်းပိုင်နက်တွင်းသို့ ရုရှား အီလူးရှင်း ၂၀ အမျိုးအစား လေယာဉ်တစ်စင်းက တစ်မိနစ်ခန့် ကျူးကျော် ဝင်ရောက်ပျံသန်းခဲ့သည်ဟု စစ်ဘက်က ပြောကြားအပြီး အက်စ်တိုးနီးယားအစိုးရက ရုရှား သံအမတ်ကြီးကို အောက်တိုဘာ ၂၂ ရက်က ဆင့်ခေါ်ခဲ့သည်။

သို့သော် အဆိုပါလေယာဉ်သည် လေ့ကျင့်ပျံသန်းနေခြင်းသာဖြစ်ပြီး အက်စ်တိုးနီးယားလေကြောင်းပိုင်နက်ကို ချိုးဖောက်ခြင်းမရှိကြောင်း ရုရှားက ပြောကြားသည်။

ရုရှားနိုင်ငံ၏ အလားတူ ကျူးကျော်ဝင်ရောက်မှုအချို့ရှိခဲ့ကြောင်း အက်စ်တိုးနီးယားနိုင်ငံက စွပ်စွဲပြောကြားသည်။

ရိုက်တာ။

ကနေဒါ ပါလီမန်ကို စီးနင်းတိုက်ခိုက်ရန် ကြိုးပမ်းပြီးနောက် အမေရိကန်၌ လေကြောင်းရန်ကာကွယ်ရေးတပ်ဖွဲ့ကို တပ်လှန်

ဝါရှင်တန် အောက်တိုဘာ ၂၃

ကနေဒါနိုင်ငံ မြို့တော်အော်တဝါရှိ ပါလီမန် အဆောက်အအုံကို သေနတ်သမားတစ်ဦးက စီးနင်းတိုက်ခိုက်ခဲ့သည့် ဖြစ်ရပ်ဖြစ်ပွားခဲ့ပြီးနောက် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုတွင် လေကြောင်းရန် ကာကွယ်ရေးတပ်ဖွဲ့များကို တပ်လှန်ထားလိုက်ပြီး နိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ မြို့ကြီးများတွင် လုံခြုံရေးကို တိုးမြှင့်လိုက်ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာသတင်းဌာနများက အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

အကြမ်းဖက်သမားများ၏ အမည်စာရင်းတွင် ထည့်သွင်းခံထားရသူ သေနတ်သမားတစ်ဦးသည် အောက်တိုဘာ ၂၂ ရက်က ပါလီမန်အဆောက်အအုံအတွင်းသို့ စီးနင်းဝင်ရောက်နိုင်ရန် လုပ်ဆောင်ခဲ့ပြီး ၎င်းကို လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးက သေနတ်ဖြင့်

ပစ်ခတ်ခဲ့ရာ ၎င်းမှာ သေဆုံးခဲ့ရသည်။ ယင်းသေနတ်သမား၏ လက်ချက်ကြောင့်

စစ်သည်တစ်ဦး သေဆုံးခဲ့ရသည်။ ကနေဒါနိုင်ငံ၌ စစ်ဘက်ဆိုင်ရာ တပ်ဖွဲ့



သေနတ်ပစ်ခတ်မှု ဖြစ်ပွားပြီးနောက် ကနေဒါပါလီမန်တောင်ကုန်းအနီး ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ လုံခြုံရေးဆောင်ရွက်စဉ်။

ပီတီအိုင်။

အာပတ်နစ်နက္ခတ်တွင် ဘိန်းစိုက်ပျိုးမှု စံချိန်တင်မြှင့်တက်လျက်ရှိ

ကဘူး အောက်တိုဘာ ၂၃ ။ အမေရိကန်သည် အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံအတွက် ဒေါ်လာ ၇ ဒသမ ၆ ဘီလီယံအသုံးပြုပြီး မူးယစ်ဆေးဝါးတိုက်ဖျက်ရေးလုပ်ငန်းများကို နှစ်ပေါင်းများစွာလုပ်ဆောင်သော်လည်း ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် ဘိန်းစိုက်ပျိုးမှုစံချိန်တင်မြှင့်တက်ခဲ့ကြောင်း အမေရိကန်အစိုးရ၏ အာဖဂန်နစ္စတန် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးအသုံးစရိတ်ဆိုင်ရာ စောင့်ကြည့်ရေးအဖွဲ့က အင်္ဂါနေ့တွင် ပြောကြားသည်။

ကုလသမဂ္ဂမူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် မှုခင်းဆိုင်ရာရုံး (UNDOC) ၏ အစီရင်ခံစာအရ အာဖဂန်နစ္စတန်လယ်သမားများသည် ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် ဘိန်းစိုက်ခင်းဟတ်တာ ၂၀၉၀၀၀ (ဧက ၅၁၆၀၀၀) မကြိုစူးစိုက်ပျိုးခဲ့ရာ ၂၀၀၇ ခုနှစ်က အမြင့်ဆုံးစံချိန်တင်ခဲ့သည့် ဟတ်တာ ၁၉၃၀၀၀ (ဧက ၄၇၇၀၀၀) ကို ကျော်လွန်သည်ဟု အာဖဂန်နစ္စတန်ပြန်လည်ထူထောင်ရေးဆိုင်ရာ အထူးစစ်ဆေးရေးမှူးချုပ် ဂျွန်ဆွပ်ကိုက ပြောကြားသည်။

လွန်ခဲ့သည့် လေးငါးနှစ်အတွင်း အမေရိကန်အစိုးရနှင့် မဟာမိတ်လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်များက ဘိန်းစိုက်ပျိုးမှု တစ်ဟုန်ထိုးတိုးပွားလာမှုကို ပူးပေါင်းဖြေရှင်းပေးခဲ့သည့်အတွက် အာဖဂန်နစ္စတန်၏ ဘိန်းထုတ်လုပ်မှုခေတ္တကျဆင်းသည်ဟု အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဂျွန်ကယ်ရီက ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး ချက်ဟောဝဲလ်နှင့် အခြားအမေရိကန်အရာရှိကြီးများထံပေးပို့သည့်စာထဲတွင် ဆွပ်ကိုက ရေးသားဖော်ပြသည်။

ရိုက်တာ။

လ လေ့လာရေးယာဉ် တရုတ်နိုင်ငံ လွှတ်တင်တော့မည်



တရုတ်နိုင်ငံ မြို့တော်ပေကျင်းရှိ လေကြောင်းအာကာသ ထိန်းချုပ်ရေးဌာန၌ သိပ္ပံပညာရှင်များကို တွေ့ရစဉ်။

ပေကျင်း အောက်တိုဘာ ၂၃

တရုတ်နိုင်ငံသည် မကြာမီရက်များအတွင်း လစူးစမ်းလေ့လာရေးယာဉ်တစ်စင်းကို လွှတ်တင်မည်ဖြစ်ကြောင်း ဆင်ဟွာသတင်းဌာနက အောက်တိုဘာ ၂၂ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

တရုတ်နိုင်ငံသည် လပတ်ယာဉ်တစ်စင်းကို စေလွှတ်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ လသို့ စေလွှတ်သည့် လပတ်ယာဉ်သည် စူးစမ်းလေ့လာမှုပြုလုပ်ပြီးနောက် မြေကမ္ဘာသို့ ပြန်လည်ဆင်းသက်မည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။

လသို့ စေလွှတ်မည့် အာကာသစူးစမ်းလေ့လာရေးယာဉ်ကို ယခုအချိန်အထိ အမည်ပေးရခြင်း မရှိသေးပေ။ အဆိုပါယာဉ်ကို အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက်မှ ၂၆ ရက်အထိဖြစ်သော ကာလအတွင်း လွှတ်တင်မည်ဖြစ်ကြောင်း နိုင်ငံပိုင်ဆင်ဟွာသတင်းဌာနက ဖော်ပြသည်။

ကမ္ဘာမြေပြင်သို့ ပြန်လည်ဆင်းသက်နိုင်စွမ်းရှိသော လပတ်ယာဉ်တည်ဆောက်ခြင်းမှာ ပထမဆုံးအကြိမ်ဖြစ်သည်။ ယင်းစူးစမ်းလေ့လာရေးယာဉ်သည် ကမ္ဘာ့လေထုလွှာအတွင်းသို့ ပြန်လည်ဝင်ရောက်ချိန်တွင် မြင့်မားသည့်အပူချိန်နှင့် ကြုံတွေ့ရမည်ဖြစ်ရာ အပူဒဏ်ခံနိုင်ရည်ရှိသောယာဉ်အဖြစ် တည်ဆောက်ထားသည်။

တရုတ်နိုင်ငံ၏ စတုတ္ထမြောက် လစူးစမ်းလေ့လာရေးယာဉ်ဖြစ်သော ချန်ဂီ-၅ ယာဉ်၌ အသုံးပြုမည့်နည်းပညာကို စမ်းသပ်ရန် တရုတ်သိပ္ပံပညာရှင်များက စီစဉ်ထားသည်။ လ၏မျက်နှာပြင်မှ မြေသားနမူနာများကို ရယူမည့် ချန်ဂီ-၅ ယာဉ်ကို ၂၀၁၇ ခုနှစ်ဝန်းကျင်တွင် လွှတ်တင်မည်ဖြစ်ကြောင်း တရုတ် သိပ္ပံ နည်းပညာ အမျိုးသား ကာကွယ်ရေးဆိုင်ရာ စက်မှုလုပ်ငန်းအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့က ပြောကြားသည်။

ဆင်ဟွာ။

နိုင်ငံတကာ

ဘိုကိုဟာရမ်စစ်သွေးကြွများက အမျိုးသမီးများနှင့် မိန်းကလေးငယ်များကို ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်

လေစိုစ် အောက်တိုဘာ ၂၃

နိုင်ဂျီးရီးယားနိုင်ငံ အရှေ့မြောက်ပိုင်း အဒမ်မာဝါ ပြည်နယ်ရှိ ကျေးရွာနှစ်ရွာမှ အမျိုးသမီးများနှင့် မိန်းကလေးငယ်ဒါဇင်ပေါင်းများစွာကို စစ်သွေးကြွများက အဓမ္မဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်သွားဖွယ်ရှိသည်ဟု ဒေသခံများက ပြောကြားသည်။

ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်သွားခဲ့မှုနှင့်ပတ်သက်၍ တာဝန်ရှိသူများက အတည်ပြုခြင်းမရှိသေးသော်လည်း ဘိုကိုဟာရမ်အဖွဲ့နှင့် ယာယီအပစ်အခတ်ရပ်စဲရေး သဘောတူညီချက်ရရှိထားသည်ဟု အစိုးရစစ်တပ်က ကြေညာပြီးနောက်တစ်နေ့တွင် ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်သွားခဲ့ကြောင်း ဒေသခံများက ပြောကြားသည်။

နိုင်ဂျီးရီးယားအစိုးရက ဘိုကိုဟာရမ်စစ်သွေးကြွအဖွဲ့နှင့် ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းမှုတစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအဖြစ် ဧပြီလအတွင်းက ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်သွားသည့် မိန်းကလေး

၂၀၀ ကျော်ကို ပြန်လွှတ်ပေးလိမ့်မည်ဟု မျှော်လင့်ခဲ့သည်။ သို့သော် ဘိုကိုဟာရမ်အဖွဲ့ကမူ အဆိုပါအပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးကို အတည်ပြုခြင်းမရှိပေ။

နိုင်ဂျီးရီးယားအစိုးရက ဘိုကိုဟာရမ်အဖွဲ့နှင့် အိမ်နီးချင်း ချစ်နောင်တွင် ယခုသီတင်းပတ်အတွင်း ထပ်မံဆွေးနွေးသွားရမည်ဟု အပစ်အခတ်ရပ်စဲကြေညာချက်တွင် ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့သည်။

သီးခြားဖြစ်စဉ်တစ်ခုအနေဖြင့် နိုင်ဂျီးရီးယားနိုင်ငံ မြောက်ပိုင်း ဘယူချီပြည်နယ် မြို့တစ်မြို့ရှိ ဘတ်စ်ကားမှတ်တိုင်တွင် ဗုံးပေါက်ကွဲမှုကြောင့် အနည်းဆုံး လူငါးဦး သေဆုံးခဲ့ရသည်။ ယင်းတိုက်ခိုက်မှုနှင့် ပတ်သက်၍လည်း မည်သည့်အဖွဲ့ကမျှ တာဝန်မယူခဲ့ကြပေ။

ဘီဘီစီ။



အီဘိုလာ ကူးစက်မြန်ရောဂါကာကွယ်ရန် ခရီးသွားများအား ပိတ်ပင်ဟန့်တားမှုအပေါ် ဆွေးနွေး

ဂိုနီဇာ အောက်တိုဘာ ၂၃

ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့၏ အရေးပေါ်ကော်မတီက အီဘိုလာကူးစက်မြန်ရောဂါနှင့်ပတ်သက်ပြီး အောက်တိုဘာ ၂၂ ရက်တွင် အစည်းအဝေးတစ်ရပ် ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အစည်းအဝေးတွင် နယ်စပ်ဖြတ်ကျော်ရောက်လာသော ခရီးသွားများအား ရောဂါရှိ မရှိ စစ်ဆေးခြင်းနှင့် တင်းကျပ်သောစစ်ဆေးခြင်းများ ပြုလုပ်သင့်၊ မလုပ်သင့်ကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

အမေရိကန်တွင် ရောဂါဖြစ်ပွားမှုအများဆုံးနိုင်ငံများမှ ရောက်ရှိလာသော ခရီးသွားများအား နိုင်ငံ၏လေဆိပ်ငါးခုအနက် တစ်ခုတွင်သာ ဝင်ရောက်ခွင့်ပြုရန် စည်းမျဉ်းအသစ်များရေးဆွဲပြဋ္ဌာန်းရန် လိုအပ်နေပြီဖြစ်သည်။

ကူးစက်မြန်ရောဂါကြောင့် သေဆုံးမှုအများဆုံး နိုင်ငံများမှာ ဂိုနီဇာ၊ လိုက်ဘေးရီးယားနှင့် ဆီရာလီယွန်

တို့ဖြစ်ကြသည်။

တစ်ချိန်တည်းမှာပင် အီဘိုလာကူးစက်မြန်ရောဂါကာကွယ်ဆေးကို ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံသို့ ပို့ဆောင်၍ လက်တွေ့စမ်းသပ်လျက်ရှိသည်။ အီဘိုလာကာကွယ်ဆေးကို ကနေဒါပြည်သူ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့က ထုတ်လုပ်ခြင်းဖြစ်သည်။ ကာကွယ်ဆေးတွင် ခန္ဓာကိုယ်၏ ရောဂါကာကွယ်နိုင်စွမ်းရှိသော ပဋိပစ္စည်းများကို ထုတ်လုပ်ပေးနိုင်သည့် ခဲနီရည်ရှိသော ကလာပ်စည်းတစ်ခုကို ထုတ်ပေးနိုင်စွမ်းရှိသည်။

မည်သို့ပင်ဆိုစေကာမူ ဘီဘီစီမှ သတင်းတင်ဆက်သူ အိုင်မိုဂျန် ဖောက်ကီးက အီဘိုလာရောဂါ ကာကွယ်ဆေးနှင့်ပတ်သက်ပြီး မည်သည့်စမ်းသပ်မှုများပြုလုပ်စေကာမူ လပေါင်းများစွာ (သို့) နှစ်ပေါင်းများစွာတိုင် ကာကွယ်ဆေးရရှိနိုင်မည်မဟုတ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

ဘီဘီစီ။



အမေရိကန်၏ လေကြောင်းတိုက်ခိုက်မှုကြောင့် ဆီးရီးယားတွင် အစွလာမ္မစ်စစ်သွေးကြွ ၅၂၁ ဦးနှင့် အရပ်သား ၃၂ ဦးသေဆုံး

ဒဏ်စက် အောက်တိုဘာ ၂၃

ဆီးရီးယားတွင် အစွလာမ္မစ်များအား အမေရိကန် အပါအဝင် ညွှန်ပေါင်းအဖွဲ့များ၏ တိုက်ခိုက်ချေမှုန်းမှုသည် လနှင့်ချီကြာမြင့်လာသည်နှင့်အမျှ စစ်သွေးကြွများ၏ သေကျေပျက်စီးမှုနှုန်းသည်လည်း မြင့်တက်လာပြီဖြစ်သည်။

အမေရိကန်၏ လေကြောင်းတိုက်ခိုက်မှုကြောင့် အစွလာမ္မစ်စစ်သွေးကြွ ၅၂၁ ဦးနှင့် အရပ်သား ၃၂ ဦး တို့ သေကျေခဲ့ပြီဖြစ်ကြောင်း သတင်းတစ်ရပ်က ဖော်ပြခဲ့သည်။

သေဆုံးသူများအနက် ၄၆၄ ဦးသည် ဆီးရီးယားနှင့် အီရတ်နယ်မြေများကို သိမ်းပိုက်ထားသော အယ်လ်ခိုင်ဒါ အဖွဲ့ခွဲတစ်ခုမှ အစွလာမ္မစ်စစ်သွေးကြွများ ဖြစ်သည်။

အမေရိကန်သည် အာရပ်တပ်ဖွဲ့များ၏ကူညီ

ထောက်ပံ့မှုဖြင့် အီရတ်ရှိ အစွလာမ္မစ်စစ်သွေးကြွများကို ဇူလိုင်လနှင့် ဆီးရီးယားရှိစစ်သွေးကြွများကို စက်တင်ဘာလမှစပြီး လေကြောင်းတိုက်ခိုက်ရေး ဆင်နွှဲလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ဗြိတိန်နှင့် ပြင်သစ်နိုင်ငံတို့သည်လည်း အီရတ်ရှိ အစွလာမ္မစ်စစ်သွေးကြွများကို တိုက်ခိုက်ရေးဆင်နွှဲနေကြောင်း သိရသည်။

ဆီးရီးယားတွင် သုံးနှစ်ကြာ ပြည်တွင်းစစ်ဖြစ်ပွားမှုကြောင့် လူပေါင်း နှစ်သိန်းနီးပါး သေကျေပျက်စီးခဲ့ရကြောင်း သတင်းတစ်ရပ်က ဖော်ပြထားသည်။

ညွှန်ပေါင်းတပ်ဖွဲ့များ၏ လေကြောင်းတိုက်ခိုက်မှုကြောင့် ဆီးရီးယား၏ ခရိုင်နယ်မြေအများအပြား ထိခိုက်ပျက်စီးခဲ့ရကြောင်း သိရသည်။

ရိုက်တာ။

မော်စကိုမြို့၌ လေယာဉ်ပျက်ကျမှုနှင့်ပတ်သက်၍ လေးဦးထိန်းသိမ်းခံထားရ

မော်စကို အောက်တိုဘာ ၂၃

ရုရှား စုံစမ်းစစ်ဆေးသူများက ပြင်သစ်ရေနံကုမ္ပဏီ တိုတယ်လ်၏ အမှုဆောင်အရာရှိချုပ်နှင့် လေယာဉ်အမှုထမ်းသုံးဦး သေဆုံးခဲ့ရမှုနှင့် ပတ်သက်၍မော်စကို ဗီနိုကိုဗိုလေဆိပ်မှ ဝန်ထမ်းလေးဦးထက်မနည်းကို ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းထားခဲ့သည်။

တိုတယ်လ်ကုမ္ပဏီ အမှုဆောင်အရာရှိချုပ် ခရစ္စတိုဖာဒီမာဂီယေးစီးနင်းလာသော ပုဂ္ဂလိကပိုင် လေယာဉ်သည် လေဆိပ်မှပျက်ကျရန် ကြိုးပမ်းစဉ် ဆီးရီးယားနိုင်ငံလေးရေယာဉ်နှင့် တိုက်မိခဲ့ခြင်းကြောင့်

ဆီးရီးယားနိုင်ငံလေးရေယာဉ် မောင်းနှင်သူတွင် အဓိကတာဝန်ရှိလျက်ရှိသည်။ ဗီနိုကိုဗိုလေဆိပ်က အထွေထွေညွှန်ကြားရေးမှူးနှင့် ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးတို့၏ နှုတ်ထွက်စာများကို လက်ခံရရှိခဲ့သည်ဟု ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့သည်။

တနင်္လာနေ့ နောင်ပိုင်းက လေယာဉ်ပျက်ကျမှုဖြစ်ပွားပြီးနောက် ဆီးရီးယားနိုင်ငံလေးရေယာဉ် မောင်းနှင်သူတစ်ဦးတည်းကိုသာ ချက်ချင်း ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းခဲ့ကြောင်း စုံစမ်းစစ်ဆေးသူများက ပြောကြားသည်။ အသက် (၆၀)ရှိပြီဖြစ်သော အဆိုပါ ယာဉ်မောင်းသည် အခင်းဖြစ်ပွားစဉ်က အရက်သေစာ သောက်စားထားသည်ဟု စုံစမ်းစစ်ဆေးသူများက ပြောကြားသော်လည်း ၎င်း၏ ရှေ့နေက အရက်သောက်မထားပါဟု ငြင်းဆိုခဲ့သည်။ စုံစမ်းစစ်ဆေးရေး ကော်မတီက ယခုအခါ လေကြောင်းထိန်းချုပ်ရေးတာဝန်ရှိသူတစ်ဦး၊ လမ်းကြောင်းရှင်းလင်းရေး တာဝန်ရှိသူနှစ်ဦးနှင့် ဆီးရီးယားနိုင်ငံလေးရေတာဝန်ရှိသူ အင်ဂျင်နီယာတစ်ဦးတို့ကို ထိန်းသိမ်းခဲ့ကြောင်း ကြာသပတေးနေ့တွင် ပြောကြားသည်။

အေပီ။

RHINO CEMEC MEANS THE BEST STRENGTH

ရေရှည်ခိုင်ခံ့အရည်အသွေးအကောင်းဆုံး

RHINO CEMEC

ကြုံတံဆိပ်ဘီလပ်မြေ

သီလပ်မြေစက်ရုံ၊ ဘားအံ(မြိုင်ကလေး)၊ ရန်နိုး ၀၉ - ၀၇၃၀၉၉၂၊ ၀၇၃၀၉၉၂၊ ၀၅၀ - ၂၂၀၇၅၊ ၀၁၀ - ၂၁၆၁၀၀၊ ၂၅၅၁၅၃၄

DISTRIBUTED BY -

- FARMER PHOYARZAR CO., LTD.** အမှတ် (၇၆)၊ လမ်းသစ်လမ်း၊ အာလီနီထီးဆင့်ဘုရားအနီး၊ နံသာတုန်းဆုံတွင်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်နိုးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်နိုး ၀၁ - ၉၆၄၀၉၇၊ ၉၆၄၀၉၀၊ ၆၄၇၂၀၆၊ ၆၄၇၇၄၃၊ ၀၉ - ၂၅၄၃၆၃၁၀၊ ၁၆၄၄၄၀၀
- LUCKY DOLPHIN CO., LTD.** အမှတ် (၄၂)၊ အောင်ချမ်းသာ(၂)လမ်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်နိုးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်နိုး ၀၉ - ၅၃၀၀၇၄၄

ငွေတိုက်ခိုင်းသော အိတ်ပုံသစ်များဖြင့် ဈေးကွက်တွင်လက်လီလက်ကားလွတ်လပ်စွာဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

ပြည်တွင်းရေးရာ

ကျောပိုးမှ

အစည်းအဝေး၌ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးစိုးသိန်းက အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားရာတွင် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပါ ဇယား ၁ နှင့် ၂ ကို ပြန်လည် သုံးသပ်ပြီး ပြည်ထောင်စု၏ အနှစ်သာရကို ပေါ်လွင်အောင် ပုံဖော်ပေးရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ပြည်ထောင်စုအစိုးရ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အစိုးရ အဖွဲ့အားလုံးသည် တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ကိုင်းကျွန်းမှို ကျွန်းကိုင်းမှိုဖြစ်ရန်လိုအပ်ပြီး အပြန်အလှန်အမှီသဟဲပြု၍ ယုံကြည်မှုဖြင့် အေးအတူပူအမျှဆိုသည့် စိတ်ထား ကို အခြေခံရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

တစ်ဖက်တွင်လည်း မျှတမှုရှိအောင် အမြဲသုံးသပ်နေရန်လိုအပ်ပြီး Strong Central Government၊ Weak Regional Government သို့မဟုတ် Weak Central Government၊ Strong Regional Government နှစ်ခုစလုံးသည် ရေရှည်ခိုင်မြဲသည့် ပြည်ထောင်စုအသွင်သဏ္ဍာန်ကို ယုံယွင်းစေပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး၊ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်းနှင့် ဒေသများကလည်း စွမ်းရည်ရှိသည့် အစိုးရ၊ လွှတ်တော်၊ ဝန်ထမ်းများ၊ လူမှုအဖွဲ့အစည်းများကို တည်ဆောက်ကြရန်လိုအပ်ပါကြောင်း။

ပြည်ထောင်စုအစိုးရကလည်း ဖြေလျှော့ပေးသင့်သည်များကို ဖြေလျှော့ပေး သင့်ပါကြောင်း၊ သို့မှသာ ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲပြီး ငြိမ်းချမ်းသည့် ဒီမိုကရေစီ နိုင်ငံတော်ဆီသို့ အရောက်သွားနိုင်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထိုသို့သော မူများအပေါ် အခြေခံ၍ ဆွေးနွေးပါက လွယ်ကူစွာဆောင်ရွက်နိုင်မည်ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးလှထွန်းက တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရ အဖွဲ့များသည် ကျွမ်းကျင်မှုပိုမိုရှိလာပြီဖြစ်သောကြောင့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး လုပ်ငန်းများကို လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်နှင့် ဘဏ္ဍာငွေကို ပိုမိုခွဲဝေပေး နိုင်ရန်အတွက် ၎င်းကိစ္စရပ်များနှင့်သက်ဆိုင်သည့် အခြေခံဥပဒေဇယား ၁ နှင့် ၂ ပါအချက်များကို လက်တွေ့အလုပ်လုပ်နေသူများ၏ အခက်အခဲများအပေါ် အခြေခံ၍ ပယ်ဖျက်သင့်သည်များကို ပယ်ဖျက်၊ ပြုပြင်သင့်သည်များကို ပြုပြင်၍ ပြီးပြည့်စုံအောင် ဘက်ပေါင်းစုံမှ အသေးစိတ်ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် အစည်းအဝေးသို့တက်ရောက်လာကြသည့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး များ၊ ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများနှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များမှ တာဝန်ရှိသူများက ဌာနအလိုက်၊ အဖွဲ့အစည်းအလိုက် လက်ရှိကျင့်သုံးနေသည့် ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများနှင့်အညီ လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေ၊ ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများကြောင့် လုပ်ငန်းခွင်များတွင် အခက်အခဲများကြုံတွေ့နေမှု အခြေအနေ၊ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံ ဥပဒေ(၂၀၀၈) ခုနှစ်၊ ဇယား ၁၊ ၂ တို့နှင့်ပတ်သက်၍ ခေတ်နှင့်အညီပြုပြင်ရန်၊ ပြင်ဆင်ရန် လိုအပ်မှုအခြေအနေများကို အသီးသီးဆွေးနွေးကြသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးစိုးသိန်းနှင့် ဦးတင်နိုင်သိန်းတို့က ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၏ ဆွေးနွေးတင်ပြမှုများနှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့များ၏ ဒေသန္တရစိစစ်နိဂုံးများအပေါ် ပြန်လည်သုံးသပ်ဆွေးနွေးပြော ကြားကြသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးစိုးသိန်းက ဇယား ၁ နှင့် ၂ တို့ကို ခေတ်စနစ်နှင့် ကိုက်ညီစေရန် ပြည့်စုံမှုရှိစေရန် ဘက်ပေါင်းစုံမှ အသေးစိတ် ဆွေးနွေးကြပြီး အမြန်ဆုံးအတည်ပြုပြန်ဆန်းနိုင်ရေးအတွက် တက်ညီလက်ညီ ဖြင့် ပိုင်းဝန်းကြီးစားဆောင်ရွက်ကြရန်နှင့် ပြည်ထောင်စုအစိုးရနှင့်တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်အစိုးရများသည် အပြန်အလှန်အမှီသဟဲပြုနေသောကြောင့် အချင်းချင်း ရိုင်းပင်းကူညီပြီး အတူတကွ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကြရန်မှာကြားပြီး အစည်းအဝေး ကို မွန်လှပိုင်းတွင် ရုပ်သိမ်းလိုက်သည်။ (သတင်းစဉ်)



ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးသိန်းဇော်ဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့နှင့် မိုင်းလားအထူးဒေသ(၄) ဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုင်းလင်းဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့၊ “ဝ”အထူးဒေသ(၂)မှ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးရှောင်မိလျှံဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့တို့ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးကြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

လက်ရှိမှ

ဆက်လက်ပြီး တိုင်းရင်းသားကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့များက ယခုကဲ့သို့ တစ်နိုင်ငံလုံး အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးနှင့် ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိအောင် ဆောင်ရွက်နေ သော ကာလအတွင်း အချို့မီဒီယာများအနေဖြင့် ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်မှုမြှင့်တင်ရေးဆိုင်ရာ ရေးသားပြောဆိုမှုများနှင့် ပတ်သက်၍ ဆင်ခြင်စောင့်စည်းထိန်းသိမ်းသင့်ကြောင်းကိုလည်း ၎င်းတို့အနေဖြင့် တိုက်တွန်းအကြံပြုဆွေးနွေးသည်။

ထို့နောက် ညနေ ၆ နာရီခွဲတွင် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင် ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးသိန်းဇော်ဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ် အဖွဲ့နှင့် “ဝ”အထူးဒေသ(၂)ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးရှောင်မိလျှံဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စား လှယ်အဖွဲ့များအား မိုင်းလားအထူးဒေသ(၄)ဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုင်းလင်းက ညစာစားပွဲဖြင့် တည်ခင်းညှိနှိုင်း ချီးမြှင့်ပေးခဲ့ပြီး ရိုးရာအကအဖွဲ့များဖြင့် ဧည့်ခံဖျော်ဖြေခဲ့သည်။

အရှေ့တောင်အာရှပိုဗီနမ်(ပန်တို)ပြိုင်ပွဲ

အိမ်ရှင်မြန်မာ ရွှေတစ်ခု ထပ်မံဆွတ်ခူး

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၃ မြန်မာနိုင်ငံမှ အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံကျင်းပသည့် တတိယ အကြိမ်မြောက် အရှေ့တောင်အာရှ ပိုဗီနမ်(ပန်တို) ချန်ပီယံရှစ် ၂၀၁၄ ပြိုင်ပွဲကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားရုံ (A)၌ ဆက်လက်ကျင်းပရာ အိမ်ရှင် မြန်မာက ရွှေတစ်ခု၊ ငွေတစ်ခု၊ ကြေး လေးခု ဆွတ်ခူးခဲ့သည်။

လော်အဲ(မြန်မာ)နှင့် ကမ္ဘောဒီးယား ကမ္ဘောဒီးယားတို့က ပူးတွဲတတိယ တို့က ပူးတွဲတတိယ၊ အမျိုးသား(၆၄) ကီလို အတိုက်ပြိုင်ပွဲတွင် ဝိယက်နမ်က ပထမ၊ လာအိုက ဒုတိယ၊ ထွန်းထွန်း အေး(မြန်မာ)နှင့် ကမ္ဘောဒီးယားတို့က ပူးတွဲတတိယ၊ အမျိုးသား(၆၀)ကီလို အတိုက် ပြိုင်ပွဲတွင် ထိုင်းက ပထမ၊ ဝိယက်နမ်က ဒုတိယ၊ လာအိုနှင့်

အောက်ပိုင်းဒေသများတွင် မိုးဆက်လက်ထစ်ချွန်းရွာမည်
နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၃
ယနေ့နံနက် ၉ နာရီခွဲအချိန်အထိ မိုးလေဝသတိုင်းထွာချက်အကျဉ်းချုပ်
လွန်ခဲ့သော ၂၄ နာရီအတွင်းက စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ကချင်ပြည်နယ် နှင့် ချင်းပြည်နယ်တို့တွင် တိမ်အသင့်အတင့်ဖြစ်ထွန်းခဲ့ပြီး ဧရာဝတီတိုင်း ဒေသကြီးနှင့် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးတို့တွင် နေရာအနှံ့အပြား၊ ပဲခူးတိုင်း ဒေသကြီး၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ကယားပြည်နယ်နှင့် မွန်ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာစိပ်စိပ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်နှင့် ကရင်ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာကျဲကျဲနှင့် ကျန်တိုင်း ဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာကွက်ကျားမိုးထစ်ချွန်းရွာခဲ့သည်။

အရှေ့တောင်အာရှ ပိုဗီနမ်ချန်ပီယံရှစ်ပြိုင်ပွဲ ဒုတိယနေ့ပွဲစဉ်အပြီး ဆုရရှိမှုအခြေအနေ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၃
မြန်မာနိုင်ငံတွင် အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံကျင်းပလျက်ရှိသော ၂၀၁၄ ခုနှစ် တတိယအကြိမ်မြောက်အရှေ့တောင်အာရှ ပိုဗီနမ် ချန်ပီယံရှစ်ပြိုင်ပွဲ၏ ဒုတိယနေ့ ပွဲစဉ် များအပြီး ပြိုင်ပွဲဝင်နိုင်ငံများ၏ ဆုတံဆိပ်ရရှိမှုအခြေအနေမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်သည်-

Table with 5 columns: COUNTRY, GOLD, SILVER, BRONZE, TOTAL. Rows include VIE (8, 7, 2, 17), MYA (4, 2, 8, 14), CAM (2, 3, 6, 11), LAOS (1, 3, 4, 8), THA (1, 1, 1, 3), INDO (1, 1, 2, 4), and TOTAL (17, 17, 22, 57).

မူးယစ်ကိုပစ် ပန်းတိုင်သစ် စိတ်သစ်လူသစ် ဘဝသစ်

ပြည်တွင်းရေးရာ

အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများ ကျင်းပရေးနှင့်စပ်လျဉ်း၍ တတိယအကြိမ်စည်းဝေး

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၄ (၂၅)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများကျင်းပရေးနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အာဆီယံထိပ်သီးနှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများ ကျင်းပရေးကော်မတီ၏ ၂၀၁၄ ခုနှစ် နှစ်ဝက် တတိယအကြိမ် အစည်းအဝေးကို ယနေ့မနက်လွဲပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန စတုရန်းပလ္လင်မုခ်တွင် ကျင်းပသည်။ အစည်းအဝေး၌ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်က အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားရာတွင် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများ ကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် ဆက်ကော်မတီအသီးသီးက လုပ်ငန်းစဉ်များကို အချိန်မီပြီးစီးစေရန် ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး၊ ကျင်းပပြီးခဲ့သော အာဆီယံအစည်းအဝေးများမှ အားသာချက်၊ အားနည်းချက်များကို ရယူ၍

လာမည့်အစည်းအဝေးတွင် လစ်ဟာမှုမရှိအောင်ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးတို့နှင့် စပ်လျဉ်း၍ ပြောကြားသည်။(ယာဝု) ယင်းနောက် အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကဇော်က အာဆီယံစီးပွားရေးမဏ္ဍိုင်နှင့် စပ်လျဉ်းသည့် ကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးပြောကြားသည်။ ထို့နောက် (၂၅)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများကျင်းပရေးနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဆက်ကော်မတီအသီးသီး၏ ဥက္ကဋ္ဌများ၊ အတွင်းရေးမှူးများနှင့် တာဝန်ရှိသူများက သက်ဆိုင်ရာကဏ္ဍအလိုက် ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ ယင်းနောက် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေး ဖြစ်မြောက်ရေးလုပ်ငန်းအဖွဲ့မှ အဖွဲ့ဝင်များက ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)



မြန်မာသံအမတ်ကြီးခန့်အပ်လွှာပေးအပ်ပြီးဖြစ်
နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၄ အိုင်ယာလန်နိုင်ငံဆိုင်ရာ အထူးအာဏာကုန် လွှဲအပ်ခြင်းခံရသော ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် သံအမတ်ကြီး ဦးကျော်စွာမင်းသည် ၎င်း၏ခန့်အပ်လွှာကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၁၅ ရက်တွင် ဒတ်တလန်မြို့၌ အိုင်ယာလန်နိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ မိုက်ကယ် ဒီ ဟစ်ဂင်(စ်)ထံ ပေးအပ်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်သူတို့၏ အကျိုးစီးပွားကို စေတနာအရင်းခံထားကာ ရှေးရှုဆောင်ရွက်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၄ သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးလှထွန်းသည် အောက်တိုဘာ ၂၀ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းတွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ် မြို့နယ်ခန်းမ၌(ဝဲပုံ) မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများနှင့် တွေ့ဆုံရာ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစောထွန်းဝင်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများက မြို့နယ်အတွင်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ချက်များနှင့် ဆက်လက်လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်သွားမည့်အစီအစဉ်များအပေါ် ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။ ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆိုင်ရာများကို မေးမြန်းကာ လိုအပ်သည်များ ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးပြီး အမှာစကားပြောကြားရာတွင် နိုင်ငံဝန်ထမ်းများသည် ပြည်သူတို့၏ အခြေခံအခက်အခဲများကို ကိုယ်ချင်းစာတရားထားရှိပြီး ပြည်သူ့ဗဟိုပြု ဆောင်ရွက်သွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ သို့မှသာ ပြည်သူတို့၏ လူမှုဘဝအဆင့်အတန်းများ တိုးတက်မြှင့်တင်ပေးနိုင်မည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ဌာနဆိုင်ရာ ဝန်ထမ်းများအနေဖြင့် မည်သည့်နေရာဒေသတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရသည်ဖြစ်စေ ပြည်သူတို့၏ အကျိုးစီးပွားကို စေတနာအရင်းခံထားကာ ရှေးရှုဆောင်ရွက်သွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပြည်သူလူထု၏ လိုအပ်ချက်များကို ကူညီဆောင်ရွက်ပေးကြရမည်ဖြစ်ပြီး လုပ်ငန်းများကို ကြန့်ကြာမှုမရှိစေဘဲ ဆောင်ရွက်ပေးသွားကြရမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ပြည်သူတို့နှင့်နီးကပ်စွာဆက်ဆံပြီး ပြည်သူတို့၏ ပူးပေါင်းပါဝင်ကူညီမှုများဖြင့် မိမိတို့မြို့နယ်၊ မိမိတို့ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်သွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကော်မတီအသီးသီးသည် အစိုးရဝန်ထမ်းများနှင့် ဒေသခံမြို့မမြို့ဖများကို အခြေခံ၍ ဖွဲ့စည်းထားခြင်းဖြစ်ပြီး မိမိဒေသ၏ လိုအပ်ချက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အပေါ်ယံလုပ်ဆောင်ခြင်းမျိုး မဖြစ်စေဘဲ လက်တွေ့တိုးတက်လာစေရန် ဟန်ချက်ညီညီ ဝိုင်းဝန်းကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားကြရမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏လက်ရှိ ချမှတ်ကျင့်သုံးလျက်ရှိသော ပြည်သူ့ဗဟိုပြုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးမူဝါဒအရ မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဝင်များ၊ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အထောက်အကူပြုကော်မတီဝင်များ၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဝင်များသည် မိမိဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် လိုအပ်ချက်များကို သက်ဆိုင်ရာ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် ပူးပေါင်းကာ ဒေသအကျိုးရှိမှုအပေါ် မူတည်၍ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အလိုက် ဦးစားပေး လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များ သတ်မှတ်ထားရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်အစိုးရ တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်အစိုးရနှင့် ဒေသခံပြည်သူများ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုသာ နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းပြီး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမည်ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားပြီး အခမ်းအနားသို့တက်ရောက်လာကြသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး နှုတ်ဆက်ခဲ့သည်။ အလားတူ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးလှထွန်းနှင့်အနီးတို့သည် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ် သာသနာ့ဗိမာန်တော်တွင် ကျင်းပသည့် စကားဝါဖောင်ဒေးရှင်း တတိယအကြိမ် မဟာဘုံကထိန်အလှူတော်မင်္ဂလာအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ကြပြီး ကထိန်တော်ကျရောက်သော ရွှေမြင်တင်ဥယျာဉ်ကျောင်း ဆရာတော်ထံ ကထိန်လှူဖွယ်ဝတ္ထုများဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြကာ အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာသည့် ဧည့်ပရိသတ်များက ပင့်သံယာတော်များထံ လှူဖွယ်ဝတ္ထုများဆက်ကပ်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

ကျောင်းသားကျောင်းသူများအား မိုးပွင့်အဆင့်(၆)စီမံချက်ဖြင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား ထုတ်ပေး

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၄ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးခင်ရီသည် အောက်တိုဘာ ၁၉ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး မြောင်းမြခရိုင် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ဧည့်ရိပ်သာ၌ မြို့နယ် အထောက်အကူပြုအဖွဲ့ဝင်များ၊ ရပ်မိရပ်ဖများအား တွေ့ဆုံ၍ မိမိတို့ဝန်ကြီးဌာနမှ ပြည်သူများအတွက် အောက်ခြေအဆင့်ထိ ကွင်းဆင်း၍ မိုးပွင့်စီမံချက်များဖြင့် ဝန်ဆောင်မှုပေးခဲ့မှုများကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် အောက်တိုဘာ ၂၀ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် မြောင်းမြမြို့ အမှတ်(၃) အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၌ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာန မြောင်းမြမြို့နယ် ဦးစီးဌာနမှူးရုံးမှ ဝန်ထမ်းများက ဒေသခံကျောင်းသားကျောင်းသူများအား မိုးပွင့်အဆင့်(၆)စီမံချက်ဖြင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများ ကွင်းဆင်းထုတ်ပေးနေမှုကို ကြည့်ရှုအားပေးပြီး ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီးနှင့် ဆရာ ဆရာမများ၊ ကျောင်းသားကျောင်းသူများ၊ ကျောင်းအကျိုးတော်ဆောင်အဖွဲ့ဝင်များနှင့် ရပ်မိရပ်ဖများအား မိုးပွင့်စီမံချက်များဖြင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများ စဉ်ဆက်မပြတ် ဆောင်ရွက်ပေးနေမှုကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် ဇနီးမိသားစုက ကွန်ပျူတာတစ်စုံနှင့် Sky Net ရုပ်သံဖမ်းစက်တစ်စုံတို့ကို ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီးထံ ပေးအပ်လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (ကြေးမုံ)

***အာရမ္မ**
ပွဲအပြီးတွင် ဆုပေးပွဲကို ကျင်းပရာ ယူ-၂၀ ကမ္ဘာ့ဖလားဝင်ခွင့်ရ မြန်မာအသင်းအား ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာ၊ ဗိုလ်လုပွဲတွင် ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် ဗိုလ်လူကြီးများ၊ အသန်ရှင်းဆုံးအသင်းဆုရ မြောက်ကိုရီးယား၊ ဝိုးသွင်းအများဆုံးဆုရ အယ်လ်ဆာဒီ(ကာတာ)အကောင်းဆုံးဆုရ မိုအင်(ကာတာ) ဒုတိယဆုရ မြောက်ကိုရီးယားအသင်းအား တစ်ဦးချင်းဆုတံဆိပ်၊ ပထမဆုရ ကာတာအသင်းအား တစ်ဦးချင်းဆု တံဆိပ်နှင့် ဆုဖလားတို့ကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေ၊ အာရှဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ် လူငယ်ပြိုင်ပွဲကျင်းပရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးဇော်ဇော်(ဥက္ကဋ္ဌ) မြန်မာနိုင်ငံဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဆုများချီးမြှင့်သည်။



အားကစား

ပရိမိယာလိဂ်ပွဲစဉ်(၉)

ပရိမိယာလိဂ်ပွဲစဉ်(၉)မှာ မန်ယူနဲ့ချယ်လ်ဆီးဆုံတယ်။ စိတ်ဝင်စားဖို့ကောင်းတဲ့ပွဲဖြစ်ပြီး ဗန်ဟားလ်အနေနဲ့ မော်ရင်ဟိုကို ဟန်တားနိုင်မှာလားစောင့်ကြည့်ရမယ်။ ဒါ့အပြင် ပွဲစဉ်(၈)မှာ ရွှေပွဲကြုံခဲ့တဲ့ စပါးနဲ့ နိုင်ပွဲမရခဲ့တဲ့ အာဆင်နယ်တို့အနေနဲ့လည်း နိုင်ပွဲပြန်ရှာနိုင်မလားဆိုတာ စောင့်ကြည့်သွားရဖို့ရှိတယ်။

ဝက်စ်ဟမ်း - မန်စီးတီး ညနေ ၆း၅၅ (၂၅-၁၀-၂၀၁၄)
ဝက်စ်ဟမ်းရဲ့ခြေတည်ငြိမ်မှုဟာ မန်စီးတီးကိုအခက်တွေ့စေနိုင်တယ်။ အထူးသဖြင့် ဝက်စ်ဟမ်းက အိမ်ကွင်းအားနဲ့ တုံ့ပြန်မှာဖြစ်သလို ဆာဒို၊ ဗလန်စီယာတို့ရဲ့ တိုက်စစ်ပိုင်းကလည်း ဂိုးသွင်းခြေတည်ငြိမ်နေတယ်။ သတိပြုရမှာက မန်စီးတီးဟာ ချန်ပီယံလိဂ်ကစားခဲ့ရလို့ ပွဲပန်းနေနိုင်မှုပဲ။ အဲဒါနဲ့ချင့်ချိန်အားပေးရမယ်။

လီဗာပူး - ဟားလ် ည ၈း၃၀ (၂၅-၁၀-၂၀၁၄)
အိမ်ကွင်းမှာ လီဗာပူး အမှားခံမှာ မဟုတ်ပေမယ့် ချန်ပီယံလိဂ်မှာ နီးယဲလ်မက်ဒရစ်နဲ့ကစားခဲ့ရမှုက ပွဲပန်းမှုပြင်းထန်စေနိုင်တယ်။ ဟားလ်က ကစားပုံမဆိုးဘူးလို့ပြောရင် ရတယ်။ တိုက်စစ်ပိုင်းက ဂိုးသွင်းခြေမဆိုးဘူး။ နောက်ဆုံး ငါးပွဲမှာလည်း အနှုံးတစ်ပွဲတည်းသာရှိတယ်။ သတိပြုရမှာကတော့ ဟားလ်ရဲ့ခံစစ်ပိုင်းမတည်ငြိမ်မှုပဲ။

ဆောက်သစ်တန် - စတုတ် ည ၈း၃၀(၂၅-၁၀-၂၀၁၄)
ဆောက်သစ်တန်ရဲ့ခြေအကောင်းဆုံးပုံစံမှာရှိတယ်။ နောက်ဆုံးကစားခဲ့တဲ့ ငါးပွဲမှာ စပါးတစ်သင်းတည်းကိုသာ ရှုံးပြီး လေးပွဲနိုင်ခဲ့တယ်။ ဆန်းဒါးလန်းနဲ့ပွဲမှာ ရှစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိနဲ့နိုင်တယ်။ စတုတ်က ကစားပုံမတယ်ဆိုပေမယ့် တိုက်စစ်ပိုင်းက ပုံမှန်ဂိုးသွင်းခြေမရှိဘူး။ အဝေးကွင်း ဖြစ်နေတာနဲ့ပါ ချင့်ချိန်တွက်ဆရမယ်။

ဆန်းဒါးလန်း - အာဆင်နယ် ည ၈း၃၀(၂၅-၁၀-၂၀၁၄)
ဒီပွဲမှာသတိပြုရမှာက ဆန်းဒါးလန်းရဲ့ တုံ့ပြန်နိုင်အားပဲ။ အထူးသဖြင့် ဆန်းဒါးလန်းဟာ နောက်ဆုံးပွဲမှာ ဆောက်သစ်တန်ကို ရှစ်ဂိုးပြတ်ရှုံးတယ်။ အဲဒါကြောင့် ရလဒ်ပြန်ကောင်းဖို့အပြင် သိက္ခာပြန်ဆယ်ဖို့အတွက်ပါ အိမ်ကွင်းအားနဲ့တက်ကစားမှာပဲ။ ဒါကို အာဆင်နယ်ရဲ့ ချန်ပီယံလိဂ်ကြောင့်ပွဲပန်းလာနိုင်တာနဲ့ပါ ချင့်ချိန်ရမယ်။

ဝက်စ်ဘရစ် - ပဲလော်စ် ည ၈း၃၀ (၂၅-၁၀-၂၀၁၄)
ဝက်စ်ဘရစ်က အခုရာသီမှာ ကစားပုံမဆိုးဘူး။ အထူးသဖြင့် အိမ်ကွင်းကစားပုံကောင်းတယ်။ အိမ်ကွင်းမှာဆိုရင် တိုက်စစ်ကလည်းဂိုးသွင်းခြေပိုပြိမ်တယ်။ ပဲလော်စ်က အသင်းလိုက်ကစားပုံနဲ့ ကစားအားကောင်းပေမယ့် ခံစစ်ပိုင်းက စိတ်မချရဘူး။ စုစုပေါင်းရှစ်ပွဲမှာ ၁၄ ဂိုး အထိပေးထားရတာနဲ့ပါ နှိုင်းယှဉ်အားပေးရမယ်။

ဆွမ်ဆီး - လက်စတာ ည ၁၁း၀၀ (၂၅-၁၀-၂၀၁၄)
လက်စတာက သုံးပွဲဆက်တိုက်မနိုင်ဘူး။ ကာဆယ် ပဲလော်စ်တို့ကို ရှုံးပြီး ဘန်လေကိုသရေသာကစားနိုင်တယ်။

အထူးသဖြင့် အဝေးကွင်း လေးပွဲမှာ တိုက်စစ်က တစ်ဂိုးပဲ ရတယ်။ အဲဒီလေးပွဲမှာ သုံးပွဲရှုံးတယ်။ ဆွမ်ဆီးက ခြေမတည်ငြိမ်ဘူးဆိုပေမယ့် အိမ်ကွင်းကစားပုံကောင်းတတ်တာ သတိပြုအားပေးရမယ်။

ဘန်လေ-အဲဗာတန် ည ၈း၀၀(၂၆-၁၀-၂၀၁၄)
ဗီလာကို ဂိုးပြတ်နိုင်ခဲ့ပေမယ့် အဲဗာတန်ခြေတည်ငြိမ်မှုရှိတယ်လို့ မဆိုနိုင်ဘူး။ နောက်ဆုံးလေးပွဲမှာ အဲဒီ တစ်ပွဲတည်းနိုင်တယ်။ ပြီးတော့ ယူရိုပါလိဂ်လည်း ကစားခဲ့ရတော့ ပွဲပန်းလာနိုင်တယ်။ ဘန်လေက နိုင်ပွဲမရှိသေးဘူးဆိုပေမယ့် အသင်းလိုက်ကစားအားရှိတယ်။ အိမ်ကွင်းဖြစ်နေတာနဲ့ပါ ထည့်တွက်စဉ်းစားရဖို့လိုတယ်။

စပါး -ကာဆယ် ည ၈း၀၀(၂၆-၁၀-၂၀၁၄)
ကာဆယ်က နိုင်ပွဲစရခဲ့ပြီဆိုပေမယ့် ခြေစွမ်းက စိတ်ချရလောက်အောင် မကောင်းဘူး။ အထူးသဖြင့် တိုက်စစ်ပိုင်းက အဆုံးသတ်သေချာမှု မရှိသေးသလို အဝေးကွင်းလည်းဖြစ်နေတယ်။ စပါးက ယူရိုပါလိဂ်ကစားခဲ့ရလို့ ပွဲပန်းနိုင်ပေမယ့် မန်စီးတီးကို ဂိုးပြတ်ရှုံးခဲ့လို့ နိုင်ပွဲပြန်ရှာမယ့်အပြင် အိမ်ကွင်းအားရှိတာနဲ့ပါ ချင့်ချိန် တွက်ဆရမယ်။

မန်ယူ-ချယ်လ်ဆီး ည ၁၀း၃၀(၂၆-၁၀-၂၀၁၄)
ပွဲကောင်းတစ်ပွဲပါ။ ချယ်လ်ဆီးက လက်ရှိခြေတည်ငြိမ်နေသလို ခံစစ်၊ တိုက်စစ်ကစားပုံဟာပေမယ့် ချန်ပီယံလိဂ်ကြောင့် ပွဲပန်းမှုရှိမယ်။ မန်ယူကအသင်းလိုက်ကစားပုံ အရ လိုအပ်ချက်တွေများပေမယ့် တစ်ဦးချင်းခြေရည်ခြေသွေးက ထိပ်တန်းအဆင့်ရှိတယ်။ အိမ်ကွင်းလည်းဖြစ်တယ်။ ချယ်လ်ဆီးမရှုံးရင်တောင် နိုင်ပါမလား။ စဉ်းစားရမယ်။

ကျူပီအာ-ဗီလာ နံနက် ၂း၃၀(၂၈-၁၀-၂၀၁၄)
ဗီလာက အဝေးကွင်းတိုက်စစ်ပိုင်းအားနည်းလွန်းတယ်။ အဝေးကွင်းလေးပွဲမှာ နှစ်ဂိုးပဲရတယ်။ ခံစစ်က ခြောက်ဂိုးအထိပေးရတယ်။ နောက်ဆုံးကစားခဲ့တဲ့ လေးပွဲဆက်တိုက်လည်း ရှုံးပွဲကြုံခဲ့တယ်။ ကျူပီအာကလည်း အသင်းလိုက်ကစားပုံနဲ့ တိုက်စစ်ပိုင်းစွမ်းဆောင်ရည်အားနည်းပေမယ့် အိမ်ကွင်းဖြစ်နေတာသတိပြုရမယ်။

(ရှိုင်းမင်းမင်း)

Table with 3 columns: ချန်ပီယံလိဂ် အုပ်စုအဆင့် အနိုင်/အရှုံး ရလဒ်များ, အက်သလက်တီကို, အိုလံပီယာကော့စ်, လူဒိုဂိုရတ်စ်, လီဗာပူး, လေဗာကူဆင်, မိုနာကို, အန်ဒါလက်ချီ, ဂါလာတာစာရေး



နေပြည်တော် ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိတင်းနစ်အားကစားရုံသစ်ဖွင့်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၃
အားကစားဝန်ကြီးဌာန နေပြည်တော် ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိတင်းနစ်အားကစားရုံသစ် ဖွင့်လှစ်ခြင်းအခမ်းအနားကို ယမန်နေ့ နံနက် ၁၀ နာရီခွဲတွင် အဆိုပါ အားကစားဝင်းအတွင်းရှိ တင်းနစ်အားကစားရုံ၌ ကျင်းပရာ မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားအားကစားကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ အားကစားဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးတင့်ဆန်းနှင့် ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ မြန်မာနိုင်ငံတင်းနစ်အားကစားအဖွဲ့ချုပ် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်မော်သိန်းတို့က အားကစားရုံကို ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးကြသည်။

လာမည့်နှစ်နှစ်အတွင်း ဖလားတစ်လုံးရယူမည်ဟု ပိုချက်တီနိုပြောကြား

ပရိမိယာလိဂ်ကလပ် စပါးအသင်းသည် လာမည့် စပါးအသင်းနည်းပြအဖြစ် ပိုချက်တီနို တာဝန်ယူ
ဘောလုံးရာသီနှစ်ခုတွင် အနည်းဆုံး ဖလားတစ်လုံးရယူ နိုင်မည်ဟု ယုံကြည်ထားကြောင်း စပါးအသင်းနည်းပြ ပိုချက်တီနိုက ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့သည်။ အသက်(၄၂) နှစ်အရွယ် နည်းပြ ပိုချက်တီနိုသည် ပြီးခဲ့သည့်နေ့ရာသီ အပြောင်းအရွှေ့ကာလအတွင်းက ဆောက်သစ်တန် အသင်းမှ စပါးအသင်းသို့ ပြောင်းရွှေ့လာခဲ့သူဖြစ်သည်။

ဘာစီလိုနာကစားသမား ဟက်ဒါဒီအား အာဆင်နယ်နှင့် ချယ်လ်ဆီး စိတ်ဝင်စားနေ

ပရိမိယာလိဂ်ကလပ်အသင်းများ ဖြစ်ကြသည့် အာဆင်နယ်အသင်းနှင့် ချယ်လ်ဆီးအသင်းတို့သည် စပိန်လာ လီဂါကလပ် ဘာစီလိုနာကစားသမား ဟက်ဒါဒီအား ခေါ်ယူ၍စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် စိတ်ဝင်စားလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ သို့ရာတွင် ဘာစီလိုနာ အသင်းနည်းပြ ဟက်ဒါဒီမှာ အနာဂတ်တွင် တောက်ပလာမည့် ကစားသမားတစ်ဦးအဖြစ် ရှုမြင်လျက် ဘာစီလိုနာအသင်းမှ ရောင်းထုတ်မည် မဟုတ်ကြောင်း အိုင်အမာပြောကြားခဲ့သည်။ ထို့ကြောင့် ဘာစီလိုနာအသင်း နည်းပြ ဟက်ဒါဒီက အနေဖြင့် ယခုနှစ်ဘောလုံးရာသီတွင် ဘာစီလိုနာအသင်း ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့သည့် လာလီဂါပွဲစဉ်နှစ်ခုတွင် ဟက်ဒါဒီအား

သစ်ပင်ကိုနှစ်စဉ်စိုက် ရွှေတိုက်ကိုစိုး

GOLDEN STAR ခရီးသွားလုပ်ငန်း
★ကျိုက်ထီးရိုး၊ ချောင်းသာ (နေ့စဉ်)
★ငွေဆောင် (ယောကြာ) ကားမျိုးစုံ စီးလုံးငှားသည်။
Ph: 209200, 430480, 544383, 703448, 705968

TALENT HIGHWAY
ဩစတြေးလျ အလုပ်အကိုင်ရှာဖွေရေး နှင့် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်စီမံခန့်ခွဲမှုသင်တန်းများ
Human Resources Management သင်တန်းများ
Marketing Management သင်တန်းများ

ပြည်တွင်းရေးရာ

မြေကိစ္စတိုင်ကြားမှုများကို အစီရင်ခံစာအပိုင်း-၆ အဖြစ် ပြေရှင်းဆောင်ရွက်ရန် တာဝန်ပေးအပ်

လားရှိုး၊ အောက်တိုဘာ ၂၃ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) လားရှိုးခရိုင် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမတွင် အောက်တိုဘာ ၂၂ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲက လယ်ယာမြေနှင့် အခြားမြေများ သိမ်းဆည်းခံရမှုကြောင့် ပြည်သူများ နစ်နာမှုမရှိစေရေးအတွက် စုံစမ်းရေးကော်မရှင်ကပေးပို့လာသော မြေကိစ္စတိုင်ကြားမှုများကို အစီရင်ခံစာအပိုင်း(၆) အဖြစ် စိစစ်ပြေရှင်းဆောင်ရွက်နိုင်ရေး တာဝန်ပေးအပ်သည့်အခမ်းအနား ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။



မြေအသုံးချမှုစီမံခန့်ခွဲရေး ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ လားရှိုးခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမြတ်မိုးက ပြောကြားခဲ့ပြောသည်။ အဆိုပါလွှဲပြောင်းပေးအပ်ခဲ့သော မြေယာကိစ္စတိုင်ကြားမှုများအား သက်ဆိုင်ရာဌာန၊ အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက် ရန် အတွက် မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ယင်းနေ့တွင် ကျင်းပသည့်တာဝန်ပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားသို့ ခရိုင်မြေအသုံးချမှုစီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ လားရှိုးခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမြတ်မိုး၊ လားရှိုးမြို့နယ်နှင့် သိန်းနီမြို့နယ် မြေအသုံးချမှုစီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌများ၊ ခရိုင်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ **ဟန်ဌေး(ပြန်/ဆက်)**

သောက်သုံးရေ ဖူလုံစွာရရှိရေး ကွင်းဆင်းကြည့်ရှု

ဘောဂလီ၊ အောက်တိုဘာ ၂၃ ကရင်ပြည်နယ်၊ သံတောင်ကြီးမြို့နယ်၊ ဘောဂလီမြို့၊ သောက်သုံးရေရရှိရေးအတွက် ရေသွယ်တန်းမည့်နေရာနှင့် ခန့်မှန်းကုန်ကျငွေများအား ကြိုတင်တွက်ချက် သိရှိနိုင်ရန် အတွက် အောက်တိုဘာ ၂၀ ရက် နံနက် ၁၁ နာရီတွင် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် အဖွဲ့မှ ကွင်းဆင်းကြည့်ရှု ဆောင်ရွက်ကြသည်။ ထိုသို့ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ရာတွင် ဘောဂလီမြို့မြောက်ဘက် နှစ်မိုင်အကွာအဝေး

တွင်ရှိသော စလောလိုချောင်းရေတံခွန်သို့ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစောကိုကိုကျော်၊ စည်ပင်သာယာရေးဦးစီးဌာနမှ အမှုဆောင်အရာရှိနှင့် အင်ဂျင်နီယာ၊ မြေစာရင်းဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများ၊ ဒေသခံရပ်မိရပ်ဖများနှင့် အထွေအကြံရှိသော ဒေသခံများသည် ရေရရှိနိုင်မှုမဟာဏနှင့် အကွာအဝေးအနေအထားများ၊ ရေသွယ်တန်းရာတွင် ခန့်မှန်းကုန်ကျနိုင်မှု အခြေအနေအထားများကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **စိုးစင်(ပြန်/ဆက်)**

မုံရွာခရိုင်၊ ရတနာရွှေဂူမြတ်စွာဘုရားကြီး ပရိဝုဏ်အတွင်းနှင့် လေးပတ်လေးတန်လမ်းများအား သန့်ရှင်းရေးပြုလုပ်

ချောင်းဦး၊ အောက်တိုဘာ ၂၃ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မုံရွာခရိုင်၊ ချောင်းဦးမြို့၊ ရတနာရွှေဂူမြတ်စွာဘုရားကြီး၊ ပရိဝုဏ်အတွင်းနှင့် လေးပတ်လေးတန်လမ်းများကို အောက်တိုဘာ ၂၂ ရက် နံနက် ၈ နာရီက သန့်ရှင်းရေးပြုလုပ်ခဲ့ကြသည်။ သန့်ရှင်းရေးပြုလုပ်ရာသို့ မြို့နယ်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့နှင့် အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ရတနာရွှေဂူကြီးဝေဂါပဂအဖွဲ့၊ နေရှင်နယ်ဘုံဆွမ်းလောင်းအသင်း၊ မြို့ပေါ်ခြောက်ရပ်ကွက်မှ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့ဝင် အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီးများ စုစုပေါင်းအင်အား ၂၀၀ ကျော်က သန့်ရှင်းရေးလုပ်အားပေးခဲ့ကြသည်။ သန့်ရှင်းရေးလုပ်အားပေးကြသူများကို မုဒိတာမဟာနုလုံးသားအဖွဲ့မှ ကောက်ညှင်းပေါင်း၊ အကြော်များဖြင့် ဧည့်ခံကျွေးမွေး

လှူဒါန်းကြသည်။ ဆက်လက်ပြီး ရတနာရွှေဂူဘုရားကြီးသံဃာတော်များနှင့် လုပ်အားဒါန ကုသိုလ်ရှင်များ အသုံးပြုရန် နာရေးကားအတွက် မုဒိတာ မဟာနုလုံးသားအဖွဲ့ဝင်များဖြစ်ကြသော အလှူရှင်ချောင်းဦးမြို့နယ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် ဦးစောလှထွန်း-ဒေါ်တင်တင်ယုမိသားစုမှ ငွေကျပ်တစ်သိန်း၊ ဦးအောင်မြိုင်-ဒေါ်အေးကြိုင် (အောင်ကောင်းမိသားစု) မှ ငွေကျပ်နှစ်သိန်း၊ ဦးအောင်ကျော်ညွန့်-ဒေါ်ခင်မာဆွေ မိသားစုမှ ငွေကျပ် တစ်သိန်း၊ ဦးကျော်က-ဒေါ်မြင့်ကြည် (ရွှေလဝင်းကွမ်းသီးကွမ်းရွက်ရောင်းဝယ်ရေး) မိသားစုမှ ငွေကျပ်တစ်သိန်း၊ စုစုပေါင်း ငွေကျပ်ငါးသိန်းအား ထည့်ဝင်လှူဒါန်းခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ **မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)**

တိုင်းရင်းဆေးပညာဦးစီးဌာနမှ အရေးပေါ်သုံးတိုင်းရင်းဆေးသေတ္တာ ၂၅၀၀ တတိယအကြိမ်ဖြန့်ဝေပေး

မန္တလေး၊ အောက်တိုဘာ ၂၃ တိုင်းရင်းဆေးပညာဦးစီးဌာနမှ အရေးပေါ်သုံး မြန်မာတိုင်းရင်းဆေးသေတ္တာများ ဖြန့်ဝေပေးလျက်ရှိရာ ဂျပန်နိုင်ငံ Nippon Foundation ၏ ကူညီပံ့ပိုးမှုဖြင့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ကျေးရွာပေါင်း ၂၅၀၀ သို့ အောက်တိုဘာ ၂၀ ရက်က တတိယအကြိမ် တိုင်းရင်းဆေးသေတ္တာများ ဖြန့်ဝေပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း နေထိုင်ကြသူ ပြည်သူများအားလုံး ရောဂါဘယကင်းဝေးပြီး သက်တမ်းစေ့အသက်ရှည်စွာနေနိုင်ရေး

အတွက် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ ယနေ့ကျင်းပသည့် အရေးပေါ်သုံး မြန်မာတိုင်းရင်းဆေးသေတ္တာများ ဖြန့်ဝေပေးခြင်းသည် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုတစ်ခုဖြစ်ကြောင်း မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်က အောက်တိုဘာ ၂၀ ရက်က တိုင်းရင်းဆေးတက္ကသိုလ်(မန္တလေး) ဘွဲ့နှင်းသဘင်ခန်းမ၌ ကျင်းပသော အရေးပေါ်သုံး မြန်မာတိုင်းရင်းဆေးသေတ္တာ ဖြန့်ဝေပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားတွင် ပြောကြားခဲ့သည်။ မြန်မာတိုင်းရင်းဆေးသေတ္တာများကို

ဝေးလံခေါင်ပါးသည့် ကျေးလက်ဒေသများအထိ ရောက်ရှိပို့ဆောင် ဖြန့်ဝေပေးနေခြင်းဖြစ်၍ မိမိတို့ရရှိလာသည့် အခွင့်ကောင်းများကို အကျိုးရှိရှိအသုံးပြုပြီး မြန်မာတိုင်းရင်းဆေးဝါးများဖြင့် ပြည်သူလူထု ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများတွင် ကိုယ်ရောစိတ်ပါ အင်တိုက်အားတိုက် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ကြစေလိုကြောင်းလည်း ယင်းအခမ်းအနားတွင် ဦးမြင့်က ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့သည်။ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာဝင်းမြင့်ကလည်း အဆိုပါ အခမ်း

အနားတွင် ကျေးလက်နေ ပြည်သူများ၏ ကျန်းမာရေးကို အစွမ်းထက်သည့် မြန်မာတိုင်းရင်းဆေးဝါးနှင့် ပဏာမကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်ရေးလုပ်ငန်းကြီး အောင်မြင်စေရန် ဝိုင်းဝန်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကြရန် မှာကြားခဲ့သည်။ ယင်းနေ့က တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်၊ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ကျေးရွာများအတွက် အရေးပေါ်သုံး မြန်မာတိုင်းရင်းဆေးသေတ္တာ အလုံး ၂၅၀၀ ပေးအပ်ကြရာ မြို့နယ်အလိုက်တာဝန်ခံ

များက အသီးသီးလက်ခံခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမောင်၊ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးများဖြစ်ကြသည့် ဦးအောင်မောင်၊ ဒေါက်တာဝင်းလှိုင်နှင့် ဒေါက်တာမြင့်ကြူ၊ တိုင်းရင်းဆေးပညာဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာထွန်းနိုင်ဦး၊ တိုင်းရင်းဆေးတက္ကသိုလ်(မန္တလေး)မှ ဒုတိယပါမောက္ခချုပ်များနှင့်တာဝန်ရှိသူများ၊ ဖိတ်ကြားထားသူများ၊ တိုင်းရင်းဆေးပညာဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ **သီဟကိုကို(မန္တလေး)**

Advertisement for 'ချစ်ခင်ပွန်း ဦးမျိုးမြင့်သောင်း(ပြန်ကြားရေး)အတွက် မွေးနေ့ဆုတောင်း' (Nephew's Birthday Prayer for U Mye Win Daw (Media)). The ad lists details for a prayer event on October 24, 2014, at the Myanmar National Convention Center in Yangon. It includes contact information for the organizer, U Mye Win Daw, and mentions a donation of 100,000 Kyats. It also lists names of donors and their respective amounts.

ပြည်တွင်းရေးရာ

ပုလဲသွယ်စပ်မျိုးမိုးစပါးပြပွဲနှင့် စံပြကွက်ရိတ်သိမ်းပွဲ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးကျောက်တံခါးမြို့နယ်တွင် ပြုလုပ်

ကျောက်တံခါး၊ အောက်တိုဘာ ၂၃
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ကျောက်တံခါးမြို့နယ်၊ မြို့ချောင်းကျေးရွာအုပ်စု အမြန်လမ်းမကြီး မိုင်တိုင်အမှတ် (၈၄/၅) အနီး ကွင်းအမှတ် (၇၇/က) ဦးပိုင်အမှတ် (၇၆၁) တောင်ပေါ်စုကွင်း၌ တောင်သူဦးလှထွန်းပိုင်ဆိုင်သော လယ်မြေ ၁၀ ဧကတွင် ကျောက်တံခါးမြို့နယ် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ သိပ္ပံနည်းကျစိုက်ပျိုးရေးနည်းစနစ် စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု နည်းစနစ်ကောင်းများ (GAP) နည်းဖြင့် စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်သည့် မိုးစပါးပုလဲသွယ်စပ်မျိုးစပါး ကွင်းပြပွဲနှင့် စံပြကွက်ရိတ်သိမ်းပွဲကို အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက် နံနက် ၈ နာရီက ကျင်းပခဲ့သည်။



စားလှယ် ဦးကျော်ဆန်းဦး၊ မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးအရာရှိ ဦးမြင့်အောင်နှင့် စိုက်ပျိုးရေးဝန်ထမ်းများ မြို့နယ်မြေစာရင်းဦးစီးမှူးနှင့် ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများ၊ မြို့နယ်အထောက်အကူပြုနှင့် ရပ်ကျေးအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ ဒေသခံတောင်သူများ တက်ရောက်လေ့လာခဲ့သည်။

ရှေးဦးစွာ အခမ်းအနားတွင် စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးဝန်ကြီးဦးတင်စိုးနှင့် တိုင်းစိုက်ပျိုးရေးဦးစီးမှူး ဦးလှမြင့်တို့က တက်ရောက်လာသော ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများနှင့် ဒေသခံတောင်သူများအား ပုလဲသွယ်စပ်မျိုးစပါးများ သိပ္ပံနည်းကျစိုက်ပျိုးရေးစနစ် စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှုအလေ့အကျင့်ကောင်းများ (GAP) နည်းဖြင့် စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းများ

နှင့် ရိတ်သိမ်းခြေလှေ့စက်ကြီးများဖြင့် ရိတ်သိမ်းပုံအဆင့်ဆင့်တို့ကို ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ထို့နောက် တောင်သူဦးလှထွန်း၏ ပုလဲသွယ်စပ်မျိုးစပါးစံပြကွက်အား ရိတ်သိမ်းခြေလှေ့စက်ကြီးများဖြင့် ရိတ်သိမ်းခြေလှေ့စွဲရာ တစ်ဧကလျှင် ၁၈၂ တင်းနှုန်း ထွက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ရှမ်းပြည်နယ်မြောက်ပိုင်း သီပေါမြို့နယ်ရှိ ဒုဋ္ဌဝတီမြစ်ကူးတံတားကြီး အန္တရာယ်ကင်းမီးလင်းစေချင်

သီပေါ၊ အောက်တိုဘာ ၂၃
ရှမ်းပြည်နယ်မြောက်ပိုင်း သီပေါမြို့နယ်ရှိ ဒုဋ္ဌဝတီမြစ်ကူးတံတားကြီးသည် မန္တလေး၊ လားရှိုး၊ မုဆယ်သွား ပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီး၏ အဓိကဆက်သွယ်ပေးသည့် အရေးပါသောလမ်းကြောင်းဖြစ်ပြီး တစ်နေ့လျှင် ကားကြီးကားငယ်အစီးပေါင်း ၂၀၀၀ကျော် ဖြတ်သန်းသွားလာလျက်ရှိသည်။

ရမည်းသင်းမြို့နယ် လှရွာတွင် ဆက်သွယ်ရေးတာဝါတိုင် စိုက်ထူရန်စတင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိနေ

ရမည်းသင်း၊ အောက်တိုဘာ ၂၃
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရမည်းသင်းမြို့၊ မြို့လှအုပ်စု မြို့လှရွာ ဈေးအနောက်ဘက် ဦးမြင့်စိုးဦးထိုင်းအတွင်းတွင် PAN ASIA TOWER OOREDOO မှ ဆက်သွယ်ရေးတာဝါတိုင်ဆောက်လုပ်ရန်အတွက် မြေတူးစက်ဖြင့် သတ်မှတ်မြေနေရာတွင် မြေများစတင်တူးဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

သာစည်မြို့နယ်အတွင်း ပဲစင်းငုံစိုက်ခင်းများ အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်းလျက်ရှိ

သာစည်၊ အောက်တိုဘာ ၂၃
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး သာစည်မြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျိုတိုင်ကုန်းတောင်ရွာ၊ ကျိုတိုင်ကုန်းမြောက်ရွာ၊ ရွာပုလဲကြီးကျေးရွာ အစရှိသောကျေးရွာများတွင် မိုးဦးနှမ်းနှင့်အတူ သီးထပ်သီးညှပ်စိုက်ပျိုးထားသော ပဲစင်းငုံစိုက်ခင်းများ အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်းလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ပျိုးရပြီး တစ်ဧကလျှင် နှစ်ပြည်နှုန်းစိုက်ပျိုးရသည်။ ပဲစင်းငုံစိုက်ပျိုးရာတွင် တန်းဆွဲစိုက်ပျိုးခြင်းနှင့် ပတ်ကျဲစိုက်ပျိုးခြင်းများဖြင့်စိုက်ပျိုးကြရာ သက်တမ်းအားဖြင့်ခြောက်လခန့် အပွင့်ပွင့်ချိန်တွင် ဆေးပက်ဖျန်းပေးခြင်း၊ ပိုးခါးပေးခြင်းပြုလုပ်ရသည်။

တန်းဆွဲစိုက်ပျိုးခြင်းက ဆေးပက် ပိုးခါးနှင့် ထယ်ရေးလိုက်ရာတွင် အဆင်ပြေလွယ်ကူပြီး ပတ်ကျဲစိုက်ပျိုးခြင်းသည် ဆေးပက်၊ ပိုးခါးနှင့် ထယ်ရေးလိုက်ရန် မလွယ်ကူကြောင်း သိရသည်။

လုပ်နေစရာမလိုတော့ လုပ်အားခကုန်ကျမှုသက်သာပါတယ်။ “ကိုးလခန့်ကြာရင် ပဲစင်းငုံကို ခုတ်သိမ်းရပြီး နေလှန်းအခြောက်ခံကာ ကိုင်းခြောက်ကိုပတ်ပြီး အစေ့ထုတ်ယူရပါတယ်။ ပဲစင်းငုံပုတ်ရာတွင်လည်း ပဲစင်းငုံကို ထင်းအဖြစ်အသုံးပြုလျှင် သူများက နေ့စားခပေးစရာမလိုပဲ လာရောက်ပတ်ယူကြပါတယ်။ ပဲစင်းငုံအမှော်ကလည်း နွားစားအဖြစ်အသုံးပြုလို့ရတဲ့အတွက် ကိုင်း၊ အမှော်၊ ပဲစေ့ အားလုံးအသုံးဝင်ပါတယ်။ ပဲစင်းငုံတစ်ဧကလျှင် ၁၀ တင်းခန့်ထွက်ရှိပြီး အောက်တိုဘာလဆန်းက ရွာသွန်းတဲ့ မိုးကြောင့် စိုက်ပျိုးထားတဲ့ပဲစင်းငုံစိုက်ခင်းများ အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်းလျက်ရှိပါတယ်” ဟု သာစည်မြို့နယ်ကျိုတိုင်ကုန်းကျေးရွာမှ ဒေသခံတောင်သူတစ်ဦးက ပြောပြသည်။

ခေတ်ရှေ့ဆောင်
၀၉ ၄၄၉၂၅၀၉၁၊ ၀၁-၇၁၀၀၈၂
၀၉ ၄၂၀၀၀၅၇၇၊ ၀၉ ၄၅၇၄၅၄၅
Nov-3, Dec-23 ထွက်မည်။
* ဒီဘာဝါကြီးမိုးချိုခြင်း ထိုစဉ်အခါ၊ ဧမု့တော်ကတ္တူ၊ ပင်းတယ၊ အင်းခလေး၊ လွင်ခေးက၊ အံ့ဘွယ်ထူးမြတ် ခန္တီနီပတ်တီစတီ၊ * ထားဝယ်ခရိုင်အစိုးရအဖွဲ့၊ ရှင်ကိုးရှင်၊ ဧမင်းမကန်၊ ကျိုကျွဲမ၊ ခရီးစဉ်တိုင်း ၆-ရက် စေ့တံငြိမ်း (၇၅၀၀၀၀)

ရွှေခင်းသာ
FULLY AIR-CON EXPRESS
* ထူးတို့ အတောက်တောင်၊ နဂါးရစ်တောင်၊ ငြိမ်း၊ ဟင်္သာတ၊ ဝေလွန်ပြည်တော်ပြန်
ဘုရားစံပေး (၁-ညအိပ်/၂-ရက်) ထမ်းကျေး-တင်ဦးလျှင် 25000/-Oct 31 (၃)
* တောင်ကြီး၊ မိုးပျံ၊ ပြည်တော်၊ အင်းလေး၊ ရွှေပြည်တော် (၆-ရက်) ထမ်းကျေး 70000/-Nov 3
* ထားဝယ်ရင်ကိုရင်၊ မောင်းမကန်၊ ကျိုကျွဲမ၊ ဝက်စိမ်းဟော်လျှင် (၆-ရက်) ထမ်းကျေး 75000/-Dec 19
တစ်ဧကရောက်လက်မှတ်ရန်စေ့ဆေးမှု 09-420046635, 09-73123647

GOLDEN VIEW MYANMAR Travels & Tours
* ခေတ်လပြိုင်-တိုက်ပွဲ-စတင် (နေ့ချင်းပြန်) Oct 25, Nov 5- 35000/
* ပြည်-အတောက်တောင် (နေ့ချင်းပြန်) Nov 5-30000/
* တိုက်တီးမိုး (နေ့ချင်းပြန်) Nov 5-30000/
Air-Con Express, Restaurant, Guide ဝန်ပို့ပေးမည်။
ဖုန်း (၂၀) ပထမထပ်၊ (၅)ထပ်၊ ထမ်းမတော်ပြန်၊ ရန်တွဲမို့။
(09-953370851, 09-9741053699)

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်
ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃၁)၊ လော့ကာလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၈၅၃/က) အကျယ်အဝန်း(၂၀' x ၆၀')ရှိ ဒေါ်သန်းမြင့် အမည်ပေါက်သည် ပါမစ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို တရားဝင်လက်ဝယ်ထားပိုင်ဆိုင်ပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးတင်ဝင်း(၁၂/တမန(နိုင်)၀၁၈၀၅၉)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်း ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတချို့ကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည်နေမှ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထား(မှရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ထက် ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်
ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၀၆)၊ လော့ကာလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၄၈၀)၊ အကျယ်အဝန်း(၄၀' x ၆၀')ရှိ ဦးသန်းစင်အမည်ပေါက်သည် ပါမစ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို တရားဝင်လက်ဝယ်ထားပိုင်ဆိုင်ပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးထွန်းလင်းအောင်(၁၀/မဒန(နိုင်)၁၀၆၁၄၇)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်း ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတချို့ကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည်နေမှ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထား(မှရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ထက် ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ ဇယား ၁ နှင့် ၂ ကို ပြန်လည်သုံးသပ်ပြီး ပြည်ထောင်စု၏အနှစ်သာရကို ပေါ်လွင်အောင်ပုံဖော်ပေးရန် လိုအပ်ကြောင်း ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးစိုးသိန်းပြောကြား

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၃
ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈)ခုနှစ်၊ ဇယား ၁ နှင့် ၂ လှေလာသုံးသပ်ရေးကော်မတီအစည်းအဝေးကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အဆိုပါ အစည်းအဝေးသို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးဝေလွင်၊ ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်၊ ဦးစိုးသိန်း၊ ဦးတင်နိုင်သိန်း၊ ဦးလှထွန်း၊ ဦးစိုးဝင်း၊ ဦးအုန်းမြင့်၊ ဦးဝင်းထွန်း၊ ဦးခင်ရီ၊ ဦးသန်းဌေး၊ ဒေါက်တာဒေါ်ခင်စန်းရီ၊ ဒေါက်တာသန်းအောင်၊ ဒေါက်တာမြင့်အောင်၊ ဦးအေးမြင့်ကြူ၊ ဦးဝင်းရှိန်၊ ဒေါက်တာကော်၊ ဦးကျော်လွင်၊ ဦးဇေယျာအောင်၊ ဒေါ်မြတ်မြတ်အုန်းခင်၊ ဒေါက်တာ ကိုကိုဦး၊ ဦးဌေးအောင်၊ ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်၊ ဒုတိယ ဝန်ကြီးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများ၊ တိုင်းဒေသ ကြီးနှင့် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။ **စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့** □



ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈)ခုနှစ်၊ ဇယား ၁ နှင့် ၂ လှေလာသုံးသပ်ရေးကော်မတီအစည်းအဝေး ကျင်းပစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ယနေ့
မာတိကာ

အိတ်ဘိုလားကူးစက်မြန်
ရောဂါကာကွယ်ရန်
ခရီးသွားများအား
ပိတ်ပင်ဟန့်တားမှုအပေါ်
ဆွေးနွေး

စာမျက်နှာ - ၅

မူသယံဇာတ တစ်သောင်းတန်
ငွေစက္ကူအတုများ
သိမ်းဆည်းရမိ

စာမျက်နှာ - ၁၂

အရှေ့တောင်အာရှ ပိုစီနမ်(ပန်တီ)ပြိုင်ပွဲ အမျိုးသမီး အမျိုးသားအတွဲ(ခုခံ ကာကွယ်မှု)ရှမ်းရည်ပြိုင်ပွဲ ရွှေတံဆိပ်ဆွတ်ခူးခဲ့သည့် ဆုလဲပြီးနှင့် နိုင်ငံဝင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ဟန်။ **သတင်း စာမျက်နှာ >> ၈**

လက်ရှိငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ်အပေါ် အခြေခံ၍ တစ်နိုင်ငံလုံးအပစ်အခတ်ရပ်စဲရေး၊ ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေး အမြန်ဆုံးတည်ဆောက်နိုင်ရေး ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၃
ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်ရေး လုပ်ငန်းကော်မတီဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးသိန်းဇော် ဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် မိုင်းလားအထူးဒေသ(၄) ဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုးလင်း ဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့နှင့် "ဝ"အထူးဒေသ (၂)မှ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးရှောင်မိလုံဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့တို့နှင့် အောက်တိုဘာ ၂၂ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီခွဲတွင် ရှမ်းပြည်နယ် မိုင်းလားမြို့၌ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

ဆွေးနွေးပွဲသို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများဖြစ်ကြသော ဦးခင်မောင်စိုး၊ ဦးဝင်းမြင့်၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော် စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့်ရေလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်မှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုးနိုင်၊ ရှမ်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစဝ်အောင်မြတ်၊

ကြိတ်ဒေသတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ်သန်းထွန်းဦးနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

တွေ့ဆုံဆွေးနွေးရာတွင် လက်ရှိငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ်အပေါ်မူတည်၍ ဆွေးနွေးခဲ့ကြပြီး တစ်နိုင်ငံလုံးအပစ်အခတ်ရပ်စဲရေး၊ ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေး အမြန်ဆုံးတည်ဆောက်နိုင်ရေးကို ဝိုင်းဝန်းအကြံပြု ထောက်ခံဆွေးနွေးခဲ့ကြပြီး အားလုံး ဝိုင်းဝန်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားကြရေး၊ ဒို့တာဝန်အရေးသုံးပါးနှင့် တိုင်းရင်းသားများ၏ အရေးအရာကိစ္စများကို ဝိုင်းဝန်းပူးပေါင်းအကောင် အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရေး၊ ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် နှစ်ဖက်တပ်ဖွဲ့ဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များကို အပြုသဘောဆောင်ပြီး ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးခဲ့ကြ သည်။ **စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၃ သို့** ◆

သတင်း - ညှိနှိုင်းသော စာတို - ဝိုင်းညွှန်

အာရှ ယူ-၁၉ ပြိုင်ပွဲ ကာတာပိုလ်စွဲ

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၃
မြန်မာနိုင်ငံက အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံကျင်းပခဲ့သည့် အာရှ ယူ-၁၉ ပြိုင်ပွဲ နောက်ဆုံးပိုလ်လှပဲကို ယနေ့ည ၇ နာရီက သုဝဏ္ဏကွင်း၌ ကျင်းပရာ ကာတာအသင်းက မြောက်ကိုရီးယားအသင်းကို တစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် အနိုင်ရ ပိုလ်စွဲသွားသည်။

ကာတာအသင်းမှာ လူစားဝင်သည့် တိုက်စစ်မှူး အာဖစ်က တစ်လုံးတည်းသောဂိုးဖြင့် ချန်ပီယံဆုကို ပထမဆုံးအကြိမ် ရယူနိုင်ခဲ့သည်။ မြောက်ကိုရီးယား အသင်းမှာ မြေအသာရသော်လည်း အဆုံးသတ်အားနည်း၍ ရှုံးရခြင်းဖြစ်သည်။ ကာတာအသင်းအတွက် အနိုင်ဂိုးကို ၅၁ မိနစ်တွင် ထောင့်ကန်ဘောမှတစ်ဆင့် အာဖစ်က သွင်းယူခဲ့သည်။ **စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၃ သို့** *

ဆေးဝါးလျှော့ဒါန်းခြင်းသည် အနာရောဂါကင်းဝေးပြီး သက်ရှည်ကျန်းမာခြင်းကို ပြည့်စုံစေမည် ကုသိုလ်ထူးကို ရရှိစေပါသည်။

ထွန်းရွှေဝါသေးမျိုးစုံဘူး

တိုင်းရင်းဆေး (၁၈) မျိုးပါဝင်သည်။

ဝါကျွတ်၊ ကထိန်ပွဲတော်များနှင့် လှူဒါန်းမှုပြုသည့်အချိန်တိုင်း "ထွန်းရွှေဝါသေးမျိုးစုံဘူး" ကို လှူဒါန်းခြင်းဖြင့် မွန်မြတ်သောကုသိုလ်ထူးကို ရယူနိုင်ကြပါစေ။

ထက်သွယ်ရန် - ရန်ကုန် ဖုန်း - ၀၉ ၅၀၆၂၇၇၆၊ ၀၉ ၇၃၁၉၆၇၇၊ မန္တလေး - ၀၂ ၆၄၉၄၀၊ ၀၉၉၁၀၂၇၅၂၆

<p>KEYSTONE CABLE Made in Singapore www.keystone-cable.com</p> <p>ဓာတ်ကြိုးအမျိုးမျိုး KEYSTONE</p>	<p>:hager France www.hager.com</p>	<p>TERASAKI Japan www.terasaki.co.jp Safety Breakers ACB, MCB, MCCB</p>	<p>legrand France www.legrand.com.sg Switch & Socket</p>	<p>fumagalli MADE IN ITALY</p>	<p>OSRAM Germany www.osram.com</p>	<p>IRIS CRISTAL BOHEMIA Spain www.irisristal.com</p>	<p>ASFOUR CRYSTAL Egypt www.asfourcrystal.com</p>
---	---	--	---	---	---	---	--

Authorized Distributor: **SUPER POWER ELECTRIC INDUSTRY CO., LTD.**
ရွှေဝါဝလာစာ၊ တက္ကသိုလ်အားတူလမ်း၊ ရှေ့တိုင်းလမ်းထောင့်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်။
Tel: 01 552594, 558386, 558422, 01 860 3223~5

Email: spowercompany@gmail.com, info2@mspei.com
www.facebook.com/speimyanmar

မြန်မာ့မီဒီယမ်များ၏ အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ဆက်သွယ်ရန် အောက်ဖော်ပြပါ အချက်အလက်များကို ဖော်ပြပါရှိပါသည်။
 မြန်မာ့မီဒီယမ်များ၏ အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ဆက်သွယ်ရန် အောက်ဖော်ပြပါ အချက်အလက်များကို ဖော်ပြပါရှိပါသည်။
 မြန်မာ့မီဒီယမ်များ၏ အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ဆက်သွယ်ရန် အောက်ဖော်ပြပါ အချက်အလက်များကို ဖော်ပြပါရှိပါသည်။

“မြေးနေ့မဂ်လာဆုမွန်လွှာ” (၂၄.၁၀.၂၀၁၄)

ချစ်ရနီး၊ ချစ်သမီး၊ ချစ်မြေးများအတွက် “လို” သည်မရှိ “ပို” လျှံအတိအကျဖြင့် - စမ်းရေထက်အေး၊ ပန်းထက်မွှေးသည့် အေးချမ်းမြေမြေ ပျော်ရွှင်လှပ “ဤ” ဘဝကို ဖန်ဆင်းပေးသည့် နှလုံးလှလှ စွယ်စုံရပါရမီရှင် အနန္တကျေးဇူးရှင် ဖေဖေ

ဦးကိုကိုထွေး (လူမှုထူးချွန် - ပထမဆင့်) ဥက္ကဋ္ဌ (တော်ဝင်မိသားစုကုမ္ပဏီ)

၏

မြေးနေ့ရက်မြတ်မဂ်လာ မှာသည့် နောင်မြေးနေ့များစွာ တိုင်သည့်အထိ ကိုယ်စိတ်နှစ်ပါး ချမ်းသာ ပကတိ၊ လန်းဖြာအတိအကျ အောင်မြင်မှုများ ရရှိပိုင်ဆိုင်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

ချစ်ရနီး သီရိသုဓမ္မသီရိ ဒေါ်အေးအေးသန်း ချစ်သမီးကြီး + ချစ်သမီးငယ် သားနှင့် မြေးများ

မြန်မာ့တိုင်းရင်းဆေးစွမ်းဖြင့် ဆံပင်သန့်စွမ်းခြင်းအာနိသင်ကို ထိရောက်စွာ ရရှိစေရန် ကျား၊ မ နေ့စဉ်လိမ်း အထူးဆံပင်သန့်ဆေးခေါင်းလိမ်းဆီ

ဂုဏ်မြင့်သူ ဆံပင်သန့်၊ ဆံပင်ပေါက်ဆေး



- ဆံပင်ပျော့ပျောင်း၍ ဖောက်ကင်းရှင်းခြင်း
ဆံပင်မည်းနက်တောက်ပြောင်စေခြင်း
ဆံပင်ပါး၍ ကျွတ်ခြင်းအတွက် သန့်စွမ်းသော ဆံပင်အသစ်များ ပြန်ပေါက်စေခြင်း

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ တိုင်းရင်းဆေးပညာဦးစီးဌာန၊ တိုင်းရင်းဆေးဝါးမှတ်ပုံတင်အမှတ် TMR-012368 (0916) ၊ ထုတ်လုပ်ခွင့်လိုင်စင်အမှတ် ၈/၂၀၁၄ တဆဆ(၂၆၂၃) ၊ ကြော်ငြာခွင့်ပြုချက်အမှတ် တဆတက (စာနယ်ဇင်း) ၀၅၈/၂၀၁၄

ဖြန့်ချိရေး နိုင်ငံပွင့် လူသုံးကုန်ဖြန့်ချိရေး အမှတ် (၁၂၉)၊ ကုန်ဈေးတန်းလမ်း၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၁-၃၇၇၉၁၅ ၀၉ ၇၃၂ ၄၃၆၃၀

Table with 2 columns: Office Staff, Marketing, Photoshop & Illustrator. Includes phone numbers.

Table with 2 columns: မိခင်အမည်မှန်, ဖခင်အမည်မှန်. Includes names and addresses.

Table with 2 columns: ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း, မြေထုတ်ဝယ်လိုသည်. Includes details about land and company.

Table with 2 columns: အမည်ပေါက် ဒေါ်မိမိကြီးနှင့် အများသိစေရန် ကြေညာချက်. Includes details about a company and its shares.

Advertisement for land acquisition with phone numbers: 09 250644566, 09 255781353, 09 254046497.

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန် ရန်ကုန်မြို့၊ ၁၀၇မြို့နယ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်(၃၂)ရပ်ကွက်၊ ပြည်သာယာလမ်း၊ အမှတ်(၁၃၀၂) အလျားပေ၄၀xအနံပေ၆၀(ဂရုန်မြေအမျိုးအစား)မြေကွက်မှာ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီတွင် ဦးအုန်းမြင့်ဝင်း၊ L/RGN -၀၁၀၀၃၈ နှင့်ဒေါ်နီလာထွေး၊ ALE-၀၀၇၂၇၆တို့အမည်ဖြင့်တည်ရှိပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည် ရန်ကုန်မြို့၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ (၂၇)လမ်း၊ အမှတ်(၄၉)၊ ပထမထပ်နေ ဦးကျော်ထွန်းအောင်(TGKN-056206)၏ ညွှန်ကြားချက်အရ ကြေညာအပ်ပါသည်။

အမည်ပေါက် ဒေါ်မိမိကြီးနှင့် အများသိစေရန် ကြေညာချက် ကျွန်တော် မောင်အေးသိန်း(TGKN-၀၅၅၁၅၁) အမှတ်(၅၂)၊ နှင်းဆီကုန်းလမ်း (က) ရပ်ကွက်၊ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့နယ်၊ ဒေါ်မိမိကြီးနှင့် အများသိစေရန် အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။

မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းမှ Tender 2014-B-OVS အတွက် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
၁။ မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း...

Table with 3 columns: No., Item Name, and Quantity. Items include 100G DWDM Equipment, Rectifier, Cable Ladder Runway, etc.

၂။ တင်ဒါပုံစံများအား ပြည်ပဆက်သွယ်ရေးရုံးချုပ်၊ မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း၊ စီမံခန့်ခွဲရေးဌာန၊ ကမ္ဘာ့အေးစေတီလမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့တွင်...

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန
ရန်ကင်းမြို့တော်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးအဖွဲ့
(အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)
ရန်ကင်းမြို့တော်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးအဖွဲ့၊ အဖွဲ့ပိုင် ယာဉ်/ယန္တရားများတွင်...

ပန်းသစ်ပညာဒါနကော်မတီ
(၂) ဝတ် (၂) ရက်
(၃) ဝတ် (၂) ရက်

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
တောင်ပူကွက်လုပ်ငန်း၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၀)၊ မြေကွက်အမှတ်(၅၅၄)၊ မြေကွက်အမှတ်(၅၅၄)၊ မြေကွက်အမှတ်(၅၅၄)...

National Management College (NMC)
ADVANCED DIPLOMA IN BUSINESS MANAGEMENT
ADVANCED DIPLOMA IN FINANCE & BANKING
အမှတ်စဉ် (၁) သင်တန်းသားများ လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း
အမျိုးသားစီမံခန့်ခွဲမှုပညာကောလိပ် နှင့် STI Myanmar University တို့ ပူးပေါင်း၍...

ပြည်တော်ဦး
မြန်မာ-ကိုရီးယား လူငယ်ဖွံ့ဖြိုးရေးကျောင်း
ကိုရီးယားဘာသာပညာဒါနသင်တန်း
ဦးဇော်မြင့် B.A (Korean) Y.U.F.L
ကိုယ်တိုင်အခြေခံမှစပြီး စနစ်တကျအသေးစိတ် သင်ကြားပေးပါသည်။

ဂားမည်
Probox CNG TAXI
နေ့တစ်ခြမ်းငှားမည်။ (၁၃၀၀၀)၊
သာကေတန်းသူ ဦးစားပေးမည်။
ဖုန်း-၀၉-၂၅၃၃၃၃၆၆
၀၉-၂၅၃၃၃၃၂၈၄

တိုက်ခန်းရောင်းမည် (ပွဲစားမလို)
၁။ စမ်းချောင်း(ပေ(၅၅x၅၀) ပမ္မထပ်၊ ကျွန်းပါကေး၊ ကြွေးပြား၊ သံပန်း၊ ဆန်းရိုက်၊ ဘိုထိုင်(၂)
MBR(1), BR(2)၊ ဂျက်ဆင်ဘတ် အထူးပြင်ဆင်ပြီး တိုက်သစ်။
၂။ စမ်းချောင်း၊ ပေ(၁၅x၅၅)ပြည့်၊ ပထမထပ်(ဓာတ်လှေကားပါ)၊ ကျွန်းပါကေး၊ ကြွေးပြား၊ သံပန်း၊ ဆန်းရိုက်၊ ဘိုထိုင်(၂)၊ MBR(1), BR(1), AC(3) ပြင်ပြီး၊ တိုက်ခန်းသစ်။
ဝယ်သူသာဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၅၆၉၄၄၊ ၀၉-၇၀၇၃၀၄၄

ကုန်အမှတ်တံဆိပ်နှင့်ပတ်သက်၍ အများသိစေရန်ကြော်ငြာခြင်း
ရန်ကင်းမြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရတနာလမ်း၊ မြေနီကုန်း(တောင်)ရပ်ကွက်၊ အမှတ်(၂၆)(1-C) တွင် ဖွင့်လှစ်ထားသော LUCKY TIME TRADING COMPANY LIMITED မှတ်ပုံတင်အမှတ်(၅၅၅/၂၀၀၆-၂၀၀၇)သည်...

အမြန်ဝယ်လိုသည်
မှော်ဘီမြို့နယ်၊ ညောင်နှစ်ပင် စိုက်ပျိုးရေးဇုန် မြေကွက်များ
အမြန်ဝယ်လိုသည်။ (ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင် ဆက်သွယ်ပါ။)
Ph -09-73000783, 09-421116745

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
စတုဂံမြေပုံ၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၉)၊ မြေကွက်အမှတ်(၃၀၆)၊ မြေကွက်အမှတ် (၉)၊ မြေကွက်အမှတ်(၃၀၆)၊ မြေကွက်အမှတ်(၃၀၆)...

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
အင်းစိန်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်- ၂၅၊ သစ်(၈)၊ မြေကွက်အမှတ်-၁၀၀/ ၁၊ မြေကွက်အမှတ်-၁၀၀/ ၁၊ ဝမ်းလမ်း၊ မြို့သစ်(၈)ရပ်ကွက် အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ဒေါ်နန်း ယဉ်အေး အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀) မြေငှား ဝန်ရန်မြေ၊ အမည်ပေါက် ဒေါ်နန်းယဉ်အေး (၁၃/တတန(နိုင်)၀၀၄၄၇၈) ဝန်ရန်မြေ၊ လျှောက်ထားလာရာ ၁-၈-၉၇ရက်စွဲဖြင့် ထုတ်ပေးထားသော မြေငှားစာချုပ်မူရင်း ဝန်ရန်အား ပယ်ဖျက်၍ ဝန်ရန်မြေမှထုတ်ပေး မည် ဖြစ်ပါသည်။ တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ (၃၁)လမ်း၊ အမှတ် (၁၈၈/၁၉၀)တည်ရှိရာ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်-၁၆၆၊ မြေကွက်အမှတ် V Class 46 အမည်ပေါက် E.Ahmed Saima နှင့် မြေကွက် အမှတ် V Class 47 အမည်ပေါက် Mrs. Joanna Joseph အမည်ရှိ မြေပိုင်မြေ (၂)ကွက်အား အရောင်းစာချုပ်၅၃၂/၁၉၆၀ ဖြင့် (၁)Ebrahim Essoof Sama (@)CE Sema(2)Ayoob Essoof Sema(3)Hawa BiBi (4)Mariam BiBi တို့ထံမှ Bhogial Magamlal မှ ဝယ်ယူခဲ့ကြောင်းစာချုပ် ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ် တရားရုံး တရားမကြီးမှုအမှတ် ၅/၂၀၁၂၊ ၂၀-၂၀-၂၀၁၂ ရက်စွဲပါ တရားဝင် မှတ်ပုံတင်စာချုပ်ချုပ်ဆိုခွင့် အနိုင်ရရှိခဲ့ပြီး ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်- ၆/၂၀၁၂၊ ၄-၉-၂၀၁၂ ရက် အမိန့်၊ တရားရုံးကိုယ်စား စာချုပ်ချုပ်ဆိုပေးရန် ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်တရားရုံး၏ ၂၀-၉-၂၀၁၂ ရက်စွဲပါ ဘီလစ်ခန့်အပ်စာတို့ကို တင်ပြပြီး ဘီလစ် ခေါ်ဆွဲဆွဲခေါ် [၁၂/ဗဟန(နိုင်) ၀၀၁၅၀]မှ အရောင်းအဝယ်စာချုပ် ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။

LUCKY TIME TRADING COMPANY LIMITED
အထက်တွင် ဖော်ပြထားသော တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားများမှာ LUCKY TIME TRADING COMPANY LIMITED ၏ တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားများဖြစ်ပါသည်။
အထက်ဖော်ပြပါကုမ္ပဏီ၏ တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားများဖြင့် ကုမ္ပဏီမှ ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုး၊ လူသုံးကုန်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုး၊ ဆေးပစ္စည်းအမျိုးမျိုးနှင့်စားသောက်ကုန်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုးအပါအဝင် ၎င်းတို့နှင့်ပတ်သက်ဆက်စပ်သည့်ပစ္စည်းများပေါ်တွင်လည်းကောင်း၊ ကုမ္ပဏီနှင့်သက်ဆိုင်သည့်စာတမ်းများ၊ ကုမ္ပဏီ Letter Head တံဆိပ်တုံးကြော်ငြာဆိုင်ဘတ်နှင့် ကြော်ငြာအမျိုးမျိုး၊ ဘလောက်တုံး၊ ငွေရပြောပြပိုင်းအစရှိသည်တို့အပေါ်တွင် ကုမ္ပဏီ၏တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားများကို ရိုက်နှိပ်၍ LUCKY TIME TRADING COMPANY LIMITED မှ လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။
ဖော်ပြပါ LOGO တံဆိပ်နှင့်အမှတ်အသားများကို အသုံးပြုပြီး ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးရှိ မြို့ရွာဒေသမြို့နယ်အနှံ့အပြား၌ ရုံးခွဲများဖွင့်လှစ်ရောင်းချသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။
သို့ဖြစ်ပါ၍ LUCKY TIME TRADING COMPANY LIMITED မှ မူပိုင်အဖြစ် အသုံးပြုလျက်ရှိသော အမှတ်တံဆိပ် LOGO နှင့် အမှတ်အသားများကို အခြားသူတစ်ဦးတစ်ယောက်ကဖြစ်စေ၊ အများကဖြစ်စေ ပုံတူပုံမှား ထင်ယောင်ထင်မှား ဖြစ်စေရန် အားလုံးကိုဖြစ်စေ၊ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကိုဖြစ်စေ ခြိမ်းခြောက်ခြင်း၊ ဆင်တူယိုးမှားပြုလုပ်ခြင်း၊ အတုအပြုလုပ်ခြင်း၊ သွယ်ဝိုက်၍ အတုအပြုလုပ်ခြင်း၊ လုပ်ငန်းနှင့် ဆက်သွယ်သုံးစွဲခြင်းမပြုလုပ်ကြရန် သတိပေးထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။
မည်သူမဆိုအထက်ဖော်ပြပါ LOGO တံဆိပ်အမှတ်အသားနှင့် အမည်ကိုသုံးစွဲပါက ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံအတွင်းရှိ တည်ဆဲဥပဒေနှင့်အညီ မည်သည့်တရားရုံးတွင်မဆို တရားမကြောင်းအရဖြစ်စေ၊ ပြစ်မှုကြောင်းအရဖြစ်စေ၊ ထိရောက်စွာ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။
LUCKY TIME TRADING COMPANY LIMITED ၏ လွှဲအပ်ထွက်ကြားချက်အရ-
ဒေါ်သီရိအောင်
LL.B, Dip in Business Law
အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်- ၂၇၁၀၆)
အမှတ်(၁၉၉)၊ ဗိုလ်နက်ကျော်လမ်း(၄၉)၊ ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်မြောက်ပိုင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊
ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၆၆၄၈၈